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Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 

 
 
Testületi ülés ideje: 2025. június 26. 
Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth tér 
1. I. emelet Díszterem 
 
 
Pult Név Voks Frakció 
14 Szita Károly polgármester 1 - 
30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 
2 Bedő Kornél tanácsnok 1 - 
4 Bartalos Diána tanácsnok 1 - 
7 Kárpáti Tímea alpolgármester 1 - 
6 Herczeg Attila képviselő 1 - 
28 Dér Tamás tanácsnok 1 - 
15 Vörös Péter tanácsnok 1 - 
8 Nagy Attila képviselő 1 - 
3 Perlaki József képviselő 1 - 
9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 
31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 
10 Erdélyi Ákos tanácsnok 1 - 
17 Battyányi Norbert tanácsnok 1 - 
13 Pintér Attila képviselő 1 - 
16 Dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 
11 Horváth Ákos Ervin képviselő 1 - 
18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 
 
Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 
csatolt jelenléti ív tartalmazza. 
A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 
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-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
 
Szita Károly polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy 18 képviselő volt 
jelen az ülésen, így a testületi ülés határozatképes. Pár gondolatot osztott meg az elmúlt időszakról. 
A kaposvári nagyobb foglalkoztatókat és legnagyobb adózókat látogatta meg. Azért tette, hogy 
megkérdezze hogy vannak és mibe segíthetnek nekik. Kíváncsi volt, hogyan látják az elmúlt 
időszakot és a következő egy évet. Nagymértékben meghatározzák az események a kaposvári 
gazdaságot is. Ősszel még másokhoz is fog menni. A cégek egyelőre optimisták, többen 
beruháznak, további fejlesztéseket szeretnének végrehajtani, vagy már elkezdték a fejlesztést. A 
bérek tekintetében érzik az új betelepülő cégek által támasztott konkurenciát. Magasabb fizetésért 
elmennek másik helyre dolgozni a dolgozók. Szakemberhiány jelentkezik a gazdasági 
társaságoknál függetlenül attól, hogy elindították a mérnökképzést is. Szakmunkások és mérnökök 
kellenek. A kaposvári egyetemen még több szakot indítanak. A gépész felújítása elkezdődött. 
Több, mint kettő milliárd forint értékű beruházás, így méltóbb helyet tudnak biztosítani a 
szakképzésben tanulóknak. Vége van a kaposvári beszélgetéseknek. Minden évben vagy ősszel 
vagy tavasszal találkozik a kaposváriakkal, hogy beszélgessenek a városról, a városért, a 
problémákról. Sokan voltak, sok tanulsággal szolgált. Közel kétszáz kérés hangzott el, amelyeken 
a kollégák dolgoznak. Több beruházásra is rákérdeztek a kaposváriak. A városi program részeként 
elmondta, a tervek megvannak, sok esetben a feltételes közbeszerzés is lezárult, várják az uniós 
forrásokat, amely Kaposváron 15 milliárd forint, mivel csak akkor tudnak nekiállni ezeknek a 
fejlesztéseknek. A többi településre sem érkeznek az uniós források. Azt kezdeményezte a 
kollégáinál, hogy menjenek ki Brüsszelbe saját költségen. Két biztos fogadta őket, és elmondhatták 
a gondolataikat. A lényege az, hogy politikai vita van a magyar Kormány és az Unió között. Ez 
arról szól, hogy ők nem hajlandóak elfogadni a magyar gyermekvédelmi törvényt, a magyarok 
pedig az ottani genderpolitikát. Ők szabad határokat akarnak, a magyarok pedig nem, a migráció 
miatt. Ők háborúzni akarnak, a magyarok békességben élni. Ez késztette őket, hogy a TOP program 
forrásainak 55%-át visszatartják. Ennek ellenére elkezdődtek a TOP programban szereplő 
elemekre a pályázati kiírások bírálata. Kérte a kollegákat, hogy ha megérkeznek a bírálatok, akkor 
írják ki a feltételes közbeszerzésekre a pályázatokat. Folytatódott Kaposvár iskolaudvar felújítási 
programja. 7 iskolaudvart újítottak meg, jóval a szünidő előtt adták át a gyerekeknek. Kérte a 
jegyzőt, hogy keressék meg a tankerületet, hogy az iskolaudvarok nyáron legyenek nyitva. A 
gyerekek így tudnak sportolni, mozogni egész nyáron. Elindul a Versenyképes Járások Programja 
is. Sikeresen pályázott a város 197 millió forintra a környező településekkel konzorciumba. 
Kaposvár és Kaposújlak közötti kerékpárút megépítése is ebben a programban szerepel. A sétáló 
utcán Vaszary Sárga kalapos hölgy című festmény mozaikkal kirakott másolata elkészült, amelyet 
szintén a zichys diákok készítettek ugyanúgy, mint a többi ilyen jellegű faldíszítést. Új autószalon 
nyílt a városban. Az ovisokat most is elvitték a pécsi állatkertbe önkormányzati költségen. 
Életfaünnepség volt, trianoni megemlékezés, Rigó Jancsi napok, amely egy új városi program. 
Futókörök napja. A Rigó Jancsi napok program iránya véleménye szerint jó, csak be kell érnie még 
a következőkben. A Köztársasági Elnök úr másodszor is Kaposvárra látogatott, a Jogi 
Beszélgetéseken előadást tartott.  
Átadta a szót Dr. Nadrai Norbert József képviselőnek. 
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Dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi javaslata volt, hogy a 13.) napirendi pontot, 
amely a polgármester és az alpolgármesterek illetményéről szól, vegyék le a napirendről, mivel a 
Pénzügyi Bizottság nem tárgyalta.  
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy automatikus lesz ez az előterjesztés a törvény döntése 
alapján. Nem javasolta, hogy vegyék le a napirendről. 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 79   Száma: 25.06.26/0/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 08:21  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő ügyrendi javaslatáról az alábbiak szerint 
szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 2 11.11 11.11 
Nem 13 72.22 72.22 
Tartózkodik 3 16.67 16.67 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 80   Száma: 25.06.26/0/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 08:22  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgy: a testület a napirendekről az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 94.44 94.44 
Nem 1 5.56 5.56 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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47/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a kiküldött meghívó szerint 
elfogadta napirendjét. 
 
NAPIRENDEK: 
 

1. Előterjesztés az önkormányzat 2025. évi költségvetésének módosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 

2. Előterjesztés a kiemelt sportszervezetek pályázatairól és a 2025/2026. évi bajnoki 
idényre szóló támogatásokról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Kovács Zsófia irodavezető 
    Balogh Beáta igazgató 
 

3. Előterjesztés a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit 
Kft. ügyvezető igazgatójáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

4. Előterjesztés a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola igazgatói - magasabb vezetői - 
beosztásának ellátására vonatkozó megbízásról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

5. Előterjesztés óvodavezetői (igazgatói) beosztás ellátására vonatkozó megbízásról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

6. Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: Ltv.) 
végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

7. Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
 

8. Előterjesztés Borovitz Imre szobrász- és kőfaragóművész által készült sírhely védetté 
nyilvánításáról 
Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
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9. Előterjesztés a 2025/2026-os nevelési év előkészítéséről 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

10. Előterjesztés a Közgyűlés 2025. évi munkatervének felülvizsgálatáról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

11. Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról 
Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

12. Előterjesztés a Kaposvári Óvodai Központ alapító okiratáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

13. Előterjesztés a polgármester és az alpolgármesterek díjazásáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

14. Előterjesztés a menetrendszerű helyi autóbuszos személyszállításra vonatkozó 
közszolgáltatási szerződés módosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

15. Előterjesztés Ballakúti utca elnevezésének pontosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

16. Előterjesztés a Kaposvári Tudományos és Innovációs Park Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság ázsiós tőkeemeléséről 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

17. Képviselői önálló indítvány testvértelepülési kapcsolat létesítéséről a székelyföldi 
Parajd községgel 
Előterjesztő:  Erdélyi Ákos tanácsnok 
 

18. Előterjesztés a KAPOS HOLDING Nonprofit Zrt. tagvállalatainak beolvadásáról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

19. Tájékoztató a 2025. évi költségvetés I-IV. havi teljesítéséről és az önkormányzati 
hátralékok alakulásáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
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20. Előterjesztés a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának szabályairól szóló 
5/2019. (III.5.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
21. Előterjesztés az önkormányzati rendeletek hatályosulásáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 
22. Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
23. Előterjesztés a helyi termelők közétkeztetésbe történő bevonásának, illetve otthonról 

hozott étkezés biztosításának lehetőségéről 
Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
24. Interpellációk 

 
 

-----1.) Előterjesztés az önkormányzat 2025. évi költségvetésének módosításáról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
Szita Károly polgármester elmondta, minden júniusban az adott évi költségvetés végére pontot 
tesznek. Beépítették az áthúzódó tételeket a 2024. évi költségvetésből és így lett teljes a 2025. évi 
költségvetés a stabil működéshez. Több, mint 40 milliárd forint lesz ebben az évben az, amivel 
gazdálkodhat a város. Ebből 24 milliárd forint a működési költség. Tartalmazza mindazt, amit az 
év elején elfogadott a testület, kiegészítve azzal, ami a 2024. éves költségvetésben is szerepeltek, 
de nem lettek befejezve. Azokat az alapelveket is tartalmazza, amit 2030-ig kitűztek. A 
munkanélküliek száma tartósan 1000-1100 között van. Ez az adat országos átlag alatt van. Folyik 
az újraiparosítási program is. Egyre erősebben láthatják annak a hatásait is. Látják, hogy folynak 
az építkezések, a gyárlátogatások is megerősítették abban, hogy a meglevő tradicionális, 
Kaposvárért eddig is tenni akaró cégek is felvették ennek a lendületét. A J-Star gyárát július 25-én 
adják át, a Szabó Fogaskerék új gyárrészébe nyáron fog beköltözni, de a régit is használni fogja. A 
török Sisecam is szeretné az első kemencéjét begyújtani év végéig. A Kométa is építkezik, 
megkapta az engedélyt a Fino-Food is, hogy építheti az újabb csarnokot. A KVGY száguld az idei 
év eredményei alapján is. Borhi alpolgármester úr készíti elő az újabb ipari parkot, mivel a többi 
már betelt. Tíz hektár szabad terület van az északi ipari parknál, ami már közművesített is. A Raktár 
u. – Iparos u. Füredi u-i háromszögben szeretnék a legújabb ipari parkot kialakítani. A HIPA is 
támogatta a tervet. A demográfiai válság Magyarországot is sújtja, kevesebben születnek és többen 
halnak meg, mint amennyien születnek. Jó hírnek tekinthető, hogy a Kaposvárra született 
gyermekek száma nem csökken. Jó hír az is, hogy kevesebben hagytak itt minket. Az olló szűkülése 
kicsit lassult, reméli, hogy tovább folytatódik a jó tendencia. Folynak a szűrővizsgálatok is a 
kitűzött cél érdekében. Kárpáti Tímea alpolgármester asszony irányításával folyik ez a munka. 
Széles már a szabadtéri sportlétesítmények száma. Újabb kondieszközöket vásárol a város, hogy 
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bővítsék a lehetőségeket. A Futókörök napján második lett a város. A szűrővizsgálatokat még 
közelebb vinnék a lakókhoz, mivel a szűrőbuszok a városrészekbe is mennének. Lement az olaj ára 
újból. Most lehet lekötni az energiaárakat. A cél, hogy a lehető legnagyobb mértékben függetlenítse 
a város magát a beszerzendő energiától. Ennek része a nagy modellprogramnak. Modellváros lesz 
Kaposvár, aminek a programja már összeállt. Gyuricza Csaba meghívott az egyetemre fiatal 
tehetségeket, hogy bemutathassa a kaposvári modell programot. Az uszodával elkészültek, amely 
nem földgázzal működik. A répaszeletből előállított biogázzal fűtenek, most a termálhőt viszik be 
az uszoda életébe. Most folyik a műszaki átadás. Az Arénánál a Jégcsarnok hulladékhőjét fogják 
felhasználni az Aréna és a Sportcsarnok fűtésére. Át is vették a próbaüzemet. Kérte az 
alpolgármestert, hogy mostanában próbálják ki a rendszert. Újabb napelemek előkészítésén 
dolgoznak. Az egyik az energiaközösség részeként, a másik az egyetemnél a volt gyümölcsös 
területén lesz. Terv még egy napelemrendszer kiépítése az Arénához és a fürdőhöz. Ők a 
legnagyobb energiafogyasztók a városban. Új autóbuszokat vásárol a város, két midi buszra írja 
alá a szerződés a napokban a MAN-nal, 15 szóló és csuklós buszra a BYD-del kötnek szerződést a 
jövő héten. Ezzel párhuzamosan írják ki a többi elektromos buszra. Azt kérdezte a 
tömegközlekedéstől, hogy kell-e még kisebb mini busz, amire még nem kapott választ. Önvezető 
buszok is lesznek. Lezárult volna múlt héten a közvilágítási rekonstrukciós pályázat. Négy pályázó 
volt, a kettő legjobb árajánlatot adó céget hiánypótlásra kérték fel, ami megtörtént. 
Eredményhirdetés előtt iratrendezést kért az egyik vesztes cég, így megint csúszik 1-2 hetet sajnos. 
Ilyen okokból is csúsznak a közbeszerzések. Hat hónap a szerződés aláírásától számított határidő.  
 

-----Kérdések----- 
 

Pintér Attila képviselő kérdése volt, hogy az egészséges város program koordinátora Kárpáti 
Tímea alpolgármester, eddig úgy tudta, hogy Dér Tamás. Ki koordinálja valójában a programot? 
Körülbelül egy éve jelentette be polgármester úr, hogy a DND Hungary beruházásában egy drón 
fejlesztő és építő vállalat jön létre. Kérdése volt, hogy hol tart ennek az előkészítése, várható-e, 
hogy a közeljövőben a beruházás megvalósul? A Deseda kemping építése hol tart, mikorra várható 
a kivitelezés befejezése, illetve a bungallók olyanok lesznek-e, mint amilyet az egyik kiadványban 
láthattak? A fotó alapján nem túl esztétikusak. Az iparűzési adó növekménnyel kapcsolatban 
kérdezte, hogy a rendelet alapján nem lett megállapítva az első negyedévre összeg. Várható-e, hogy 
az év hátralevő részében tudja a város teljesíteni a tervezett összeget? A Miénk a Város Fesztivál 
nem kerül megrendezésre ebben az évben. Mi az oka ennek? A brüsszeli látogatáshoz 
kapcsolódóan kérdezte, hogy Magyarországnak a kohéziós alapból 21,8 milliárd euró lett 
megállapítva támogatásként. Ebből 12 milliárd a miniszterelnök véleménye szerint az ország 
számláján van. A gazdaság élénkítése érdekében a miniszterelnök el tudta képzelni, hogy legyenek 
olyan programok, amik a magyar állam előfinanszírozásában és az Unió utófinanszírozásában 
fognak elkészülni. El tudja-e képzelni, hogy lesznek olyan városi programok, TOP Programok, 
amelyeket ilyen módon az állam előfinanszírozásban el tud indítani? Mindazokat a politikai 
természetű vitákat és kérdéseket elmondta-e a biztosoknak, hogy mi a vita oka? A fenntartható 
mintaváros programmal kapcsolatban kérte, hogy a dokumentáció mindenki által hozzáférhető 
legyen. Lesz-e folytatása a brüsszeli tárgyalásnak, ha igen mi várható és mikor?  
 
Szita Károly polgármester kérte a képviselőket, hogy tartsák be a három perc felszólalási időt. 
 
Dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdezte, hogy miért nem a költségvetés módosításával 
együtt tárgyalja a Közgyűlés a polgármester és alpolgármesterek illetményemelését? Miért sérti 
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szándékosan a jogszabályt azzal, hogy a Pénzügyi Bizottság nem tárgyalja meg az előterjesztést? 
A parajdi árvízkárosultak támogatásánál miért vesznek igénybe közvetítő szervezetet, miért nem 
az ottani önkormányzatnak küldik a támogatást? Az évek óta ígért beruházások, karbantartások 
mikor készülnek el? Mikor vehetik igénybe a toponáriak és a fürediek az összekötő kerékpárutat 
és a megígért közvilágítást? A lakótelepi parkolóprogrammal kapcsolatban kérdezte, hogy milyen 
ütemezésben és melyik napon adja át az ezer parkolót? Melyik napon adja át a Domus előtti 
felújított teret? Miért kell kiírni az év hídjára, hogy vigyázat csúszásveszély? Ezt mikor oldják 
meg? Melyik napon vehetik birtokba a Nostra helyén megígért ifjúsági közösségi teret? Melyik 
napon vehetik birtokba a Hajnóczy u-i Jutai u-i lámpás csomópontot? A Hársfa u-i lámpás 
csomópont mikor valósul meg? A közbringarendszer üzemeltetése mikor ugrott negyven millióról 
hatvan millióra?  
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy Kárpáti Tímea alpolgármester felel a programért, és 
Dér Tamás a közvetlen végrehajtója a feladatoknak. Az a szándéka, hogy legyen Kaposváron 
továbbra is ipari beruházás, mert megtalálja benne a jövő számításait és értékeit a város élete 
szempontjából. Hogy ezek drónok lesznek vagy mások, azt nem tudja. A magyar Kormány is 
támogatja, hogy az ország költségvetésében nagyobb hányadot kell vállalni a NATO támogatására. 
A következő uniós ciklusban a felzárkóztatás a TOP programok kárára behoznak egy újabb célt, 
hogy nem lőszergyártás, de a hadiipari tevékenységet kiépítő infrastruktúra fejlesztésére is lehet 
ezeket az összegeket fordítani. Vagyis úgy tűnik, hogy az Unió és NATO tagországok is 
egyértelmű szándéka az, hogy a saját maguk és Európa biztonságát növelve hadiipari 
beruházásokat fognak végrehajtani. Ez egy kis csendet teremtett a piacon e tekintetben. Még 
tárgyalás van egy céggel, akinek továbbra is az az szándéka, hogy befektessenek, a kérdés, hogy 
meg tudnak-e állapodni az árban. A szándéka változatlan. Nem az a bungalló lesz a kempingben, 
ami a képen van. Ennél szebb lesz. Jól áll az építkezés, a fogadóépület emeleti szintje épül most, 
az infrastruktúrát is építik. Akkor lesz látványos, ha a bungallók is oda lesznek telepítve. A terveket 
is át kellett dolgozni, mert nagyobb épületeket kell építeni a négycsillagos minősítéshez. December 
15. a befejezési határidő. Reméli, hogy nyári táborokat is fognak tudni odavinni. A költségvetésben 
szereplő iparűzési adó összeget tartja. Első negyedévben nem volt, de lesz gazdasági növekedés, 
amelyben az iparűzési adó növekedni fog. A Versenyképes Járások Programba most nem kellett 
befizetni, majd csak később. Nem lesz kevesebb fesztivál, mivel az egyik nem lesz, de jött egy új. 
A Rippl-Rónai Fesztivál leült, ezért tették át őszre. Az új program egy más réteget megszólító 
fesztivál. Véleménye szerint egy nagyon jó dolog. A TOP programok végrehajtásának a jelentős 
része előfinanszírozott lesz, a Kormány megelőlegezi. A Modern Város Program elkészült. Az 
anyag elkészült, szívesen megosztja majd a képviselővel, miután Áder elnök úrral beszélt. A 
brüsszeli harcot nem adják fel. Egy idő után megkérdezik, hogyan állnak, ha kell akkor mennek 
többen is. Nem fogják hagyni. Nadrai képviselőnek mondta, hogy azért harminc éve polgármester, 
mert megvalósított majdnem mindent, amit ígért. A Nostrát nem fogja újraépíteni, ott várkert lett. 
Amiket felsorolt, azok is el fognak készülni. A Megyei Jogú Városok Szövetségének elnökeként 
kezdeményezte azt, hogy valamennyi megyei jogú város adjon hárommillió forintot a parajdi károk 
enyhítésére. Azért az Ökomenikus Szervezeten keresztül adják a támogatást, mert a magyar 
Kormány tartja magát ahhoz, hogy a szervezeten keresztül ment támogatást megkétszerezik.  
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-----Hozzászólások----- 
 

 
Pintér Attila képviselő a brüsszeli látogatáshoz kapcsolódóan megjegyezte, hogy üdvözlendő, 
hogy felszabadítsanak forrásokat a megyei jogú városok számára. Ezeket a városokat nemcsak az 
uniós forráshiány sújtja, hanem a kormány is. Nagyon nehéz helyzetben van a legtöbb 
önkormányzat. Szombathelynek kétszer annyi iparűzési adó bevétele van, mégis szüksége van a 
támogatásokra. El lehet képzelni, hogy a többi városnak akkor mekkora szüksége lehet ezekre a 
forrásokra. Nagyon örülne neki, ha fel tudnák szabadítani ezeket a pénzeket Brüsszelben. A DND 
beruházásáról szóló bejelentés nem feltételes módban volt, hanem kész tényként volt kezelve. Az 
okosipari parkban is terveztek drónfejlesztést, de erről nincs információja, hogy hogyan 
kapcsolódik. A piskóta körforgalom helyett megépülő lámpás csomópont pusztán 
költségtakarékosság miatt lesz lámpás megoldású vagy közlekedésbiztonságilag lesz jobb? Azt 
gondolta, hogy biztonságosabb megoldás lenne. 
 
Erdélyi Ákos tanácsnok örül neki, hogy megkísérelték visszahozni az uniós forrásokat. Nemcsak 
az Unió részéről van forráselvonás, hanem az állam részéről is. Parajd támogatásával kapcsolatban 
örül, hogy a város részt vállal az árvízkárosultak megsegítésében az ökomenikusokon keresztül. 
 
Dr. Nadrai Norbert József képviselő a közmeghallgatásra vár mindenkit, de a fórumokon 
mindenki elmondhatta a problémáját. 2019-ben változtatott a korábbi gyakorlaton, hogy a 
költségvetés előtt hallgatta meg a városlakókat és így tudta tervezni a költségvetést. Ez azért volt 
kellemetlen, mert mindenki azt mondta, hogy tavaly is megígérte és mégsem készült el. Ezért lenne 
célszerű visszatérni a bevált gyakorlathoz. A módosító indítványa konkrét példát tartalmaz, a füredi 
kerékpárút. Az adott válaszokban konkrét választ nem adott. Egyetlen dátumot mondott, hogy 
2024. június 20-ig kiírja a pályázatot. Ez azóta sem történt meg. Kérte, hogy legyenek kiírva a 
közbeszerzési pályázatok nyáron, de azoknak ugyanaz lesz a sorsa, hogy kiírják és nem valósul 
meg semmi? Ha az emberek sokadszorra hallják az ígéreteket, akkor már nem is hiszik el azokat. 
Tavaly ígért két kerékpárutat, ami szintén nem készült el. Jegyzőkönyvben nyoma van, hogy a 
zöldfűtőmű és a MOL kút közötti utat zúzott kővel leszórja. Ebből nem valósul meg semmi. Nem 
kapott választ arra, hogy a közbringarendszer miért kerül hirtelen sokkal többe. Kérte, a módosító 
indítványát támogassák.  
 
Vörös Péter tanácsnok az egyetem is tartja a cégekkel a kapcsolatot, mivel fontosak azok a 
visszajelzések, hogy számukra milyen jellegű mérnökökre lenne szükség, milyen új területeket 
építsenek be a képzésükbe. Véleménye szerint komoly eredményeket értek el. Kiegészül a képzés 
a mechatronika képzéssel. Az új cégek is iskoláztak be munkatársakat éppen azért, hogy legyenek 
mérnökeik. A polgármester úr által említett előadás programja nagy sikerű volt. Azért is volt jó ez 
a rendezvény, mert bemutatkozhatott az önkormányzat elképzelése és a kutatók is bemutathatták 
azokat a dolgokat, amivel foglalkoznak. Az egészségügyi terület is bemutatkozott most. Az 
utánpótlás biztosítására egy együttműködési megállapodást is kötöttek a Táncsics Gimnáziummal. 
Szeretnék tovább folytatni ezt a fajta programot, hogy még inkább megerősítsék a műszaki képzést 
Kaposváron. Ősszel szerveznek egy műszaki konferenciát, amelyen a műszaki és tudományos 
szakemberek bemutathatják a tudásukat.  
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Szita Károly polgármester elmondta, hogy nem szabad önálló politikai síkon kezelni egy város 
vezetését. Javasolta a képviselőnek, hogy ne a főpolgármester szavait használja. Jól ismeri, 
mindenhol ott van, ahol ő. Ha az ember tehetetlen, akkor keres valami kifogást. Ez nem jó. Most a 
szolidaritási hozzájárulás a téma. Kaposvár 1,4 milliárd forintot fizet szolidaritási hozzájárulásként. 
Ennek az a lényege, hogy megmaradjon az az ösztönző rendszere, ami arra vonatkozik, hogy érdeke 
legyen az erős gazdaság, hogy minél több helyi iparűzési adó legyen, mert abból neki is több 
bevétele lesz. Ezen bevétel egy része belemegy egy alapba, ahol olyan tagok is vannak, akiknek 
nincs iparuk. Készítettek egy sarkalatos, világos, teljesen új számítási módszert, amit még a 
főpolgármester is támogatott. Ez arról szól, hogy a szolidaritási adó van, és kell, hogy legyen, mert 
mindig lesznek olyan települések az országban, amelyek nem rendelkeznek iparűzési adóval. A 
számítási metódust felejtsék el és határozzanak meg egy fix összeget, amely az iparűzési adó x 
százaléka. Ez még vita tárgya, még nem biztos, hogy az lesz, amit ajánlott. Sok önkormányzat még 
nem is számolt, vagy nem figyelt rá, és amikor ott volt, akkor csodálkoztak rá. Ez a pénz nem 
ajándék, ez a magyar embereké és a kaposváriaké. Most a városnak a közvilágítási rekonstrukció 
1,7 milliárd forintba kerül. A rendszert privatizálták a németek és a franciák. Akkor kivitték innét 
a pénzt, mert garantált nyereségük volt. Ezt a pénzt elvitték és a közvilágítási rendszer teljesen 
tönkrement. Nem ajándék, ahogy kezelik, hanem elvették már egyszer, kéri vissza. Azért lesz 
lámpás csomópont, mert közlekedésbiztonsági szempontból ez lesz a legbiztonságosabb. 
Megfelelő szabályozással sokkal folyamatosabbá tudja tenni a közlekedést, mint a piskóta 
körforgalom. Amikor körforgalmakat építettek, akkor volt a tervezőknek ez az ötlete, de ha 
beszorul egy busz vagy kamion, akkor megállna a forgalom. Olyan óriási területet venne igénybe, 
hogy nagyon drága lenne a közműkiváltás és a kisajátítás. A napközbeni forgalomhoz lesz igazítva 
a lámpa működése. Nadrai képviselőhöz szólva elmondta, hogy azért tartja a lakossági 
beszéltetéseket, mert találkozhat az emberekkel, beszélgethet velük jóról és rosszról. Sok 
bölcsességet, élettapasztalatot, tanácsot, de kritikát is kap. Az, hogy mit gondolnak a kaposváriak, 
ahhoz ott kell lenni köztük.  
Elmondta, hogy nem érti miért kell a kerékpárútra összeget betenni a költségvetésbe, amikor 
megkapja az önkormányzat. Miért vegye el az intézményektől, az utaktól a pénzt? Ha ez alapján 
gazdálkodna, akkor már régen a csőd szélén állna a város. Először a módosító indítványokról 
szavaztak.  
 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 81   Száma: 25.06.26/1/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 09:27  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű 
 
 
Tárgya: a testület dr, Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványáról az alábbiak szerint 
szavazott: 
 
 
 



11 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 4 22.22 22.22 
Nem 13 72.22 72.22 
Tartózkodik 1 5.56 5.56 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 82   Száma: 25.06.26/1/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 09:28  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a rendelettervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 72.22 72.22 
Nem 1 5.56 5.56 
Tartózkodik 4 22.22 22.22 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 19/2025.(VII.8.) 
önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2025. évi költségvetésének módosításáról, mely 
a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 83   Száma: 25.06.26/1/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 09:28  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatokról az alábbiak szerint szavazott:  



12 

 

 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 88.88 88.88 
Nem 1 5.56 5.56 
Tartózkodik 1 5.56 5.56 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
 
48/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat 2025. 
évi költségvetési rendeletének módosításáról szóló előterjesztést és a következő határozatokat 
hozta: 
 

1. A Közgyűlés a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
68. § (4) bekezdésében a polgármester hatáskörébe utalt döntésekről szóló beszámolót 
jóváhagyólag tudomásul veszi. 
 

2. A Közgyűlés a Magyar Államkincstár Somogy Vármegyei Igazgatósága által az 
Önkormányzat és az általa irányított költségvetési szerveknek az államháztartásról szóló 2011. 
évi CXCV. törvény 68/B. §-a alapján végrehajtott, a 2024. évet vizsgáló kincstári ellenőrzés 
megállapításaira vonatkozó SOM-ÁHI/91-7/2025 iktatószámú ellenőrzési jelentést (az 
előterjesztés 1. számú melléklete) tudomásul veszi, és felkéri a Polgármestert, a Jegyzőt, 
valamint az intézményvezetőket az Intézkedési tervek elkészítésére, és hiányosságok 
rendezésére.  

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 Balogh Beáta gazdasági igazgató 
 Intézményvezetők 
Határidő: Azonnal 
 

3. A Közgyűlés a Kaposvári Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Nonprofit Kft 
működtetésére a Kulturális és Innovációs Minisztériummal kötendő 2029. december 31-ig 
szóló közös működtetési megállapodást (az előterjesztés 2. számú melléklete) jóváhagyja, és 
felhatalmazza Polgármestert a közös működtetési megállapodás, valamint az ehhez 
kapcsolódó engedményezési megállapodás aláírására.   
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató  
Határidő: 2025. július 31. 
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4. A Közgyűlés a Kaposvári Energiaközösség Nonprofit Kft-nek az előterjesztés 3. számú 
mellékletét képező társasági szerződését jóváhagyja. A Közgyűlés felhatalmazza a 
Polgármestert a szükséges taggyűlési döntések meghozatalára és a módosított társasági 
szerződés aláírására. 

Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2025. június 30. 

 
5. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Energiaközösség Nonprofit Kft. számára 255 

ezer Ft összegű pótbefizetést hagy jóvá az Önkormányzat 2025. évi költségvetésének általános 
működési tartaléka terhére. A pótbefizetés teljesítésének módja: átutalás a Kaposvári 
Energiaközösség Nonprofit Kft. elszámolási betétszámlájára a taggyűlési határozat 
meghozatalától számított 15 napon belül. 

Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2025. július 30. 
 

6. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskolánál biztosított 1 fő 
rehabilitációs csoportvezető álláshely (75/2024.(VI.27.) önkormányzati határozat 4. pontja) 
kapcsán a foglalkoztatás határidejének hosszabbítását 2026. június 30-ig engedélyezi. Az 
álláshely pénzügyi fedezetét a költségvetési szerv részére a kiemelt vidéki sportszervezetek 
sportfejlesztési feladataihoz a Honvédelmi Minisztériumtól kapott támogatás biztosítja.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgató 
Határidő:   2025. június 30. 

 
7. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola röplabda 

szakosztályánál 1 fő határozott idejű szakosztályvezető álláshely (75/2024.(VI.27.) 
önkormányzati határozat 5. pontja) esetében a foglalkoztatás határidejének hosszabbítását 
2026. június 30-ig engedélyezi. melynek pénzügyi fedezetét a költségvetési szerv röplabda 
szakosztály TAO támogatása biztosítja.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgató 
Határidő:   2025. június 30. 

 
8. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola jégkorong 

szakosztályánál 1 fő határozott idejű jégkorong vezetőedző álláshely (75/2024.(VI.27.) 
önkormányzati határozat 6. pontja) esetében a foglalkoztatás határidejének hosszabbítását 
2026. június 30-ig engedélyezi. melynek pénzügyi fedezetét a költségvetési szerv jégkorong 
szakosztály TAO támogatása biztosítja.  
 



14 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgató 
Határidő:   2025. június 30. 

 
9. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola kosárlabda 

szakosztályánál 1 fő határozott idejű sportigazgató álláshelyet létesít 2026. június 30.-ig, 
melynek pénzügyi fedezetét a költségvetési szerv kosárlabda szakosztály TAO támogatása 
biztosítja.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgató 
Határidő:   2025. június 30. 
 

10. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola kosárlabda 
szakosztályánál 1 fő határozott idejű adminisztratív ügyintézői álláshelyet létesít 2026. június 
30.-ig, melynek pénzügyi fedezetét a költségvetési szerv kosárlabda szakosztály TAO 
támogatása, illetve a kiemelt vidéki sportszervezetek sportfejlesztési feladataihoz a 
Honvédelmi Minisztériumtól kapott támogatás biztosítja.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgató 
Határidő:   2025. június 30. 
 

11. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság alapító okirat 
módosítását a 8/2025MO módosító okiratban (az előterjesztés 4. számú melléklete) foglalt 
változásokkal jóváhagyja. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködő: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2025. június 30. 
 

12. A Közgyűlés a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság egységes szerkezetű 8/2025AO 
alapító okiratát az előterjesztés 5. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködő: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2025. június 30. 
 

13. A Közgyűlés a Kaposvár Város Közbiztonságáért Alapítvány működési kiadásaira 2022. 
évben nyújtott 500.000 Ft támogatás felhasználási határidejét 2025. december 31-ig módosítja, 
és hozzájárul az elszámolási határidő 2026. február 28-ra történő módosításához.  
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2026. február 28. 
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14. A Közgyűlés a Megyei Jogú Város Szövetsége felhívására a Magyar Ökumenikus 

Segélyszervezet részére 3 millió Ft támogatást biztosít a Székelyföldi árvízkárosultak 
megsegítésére.   
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2025. július 31. 

 
15. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola kosárlabda 

szakosztályánál 1 fő edző álláshelyet létesít 2025. július 1-től 2026. június 30-ig tartó 
határozott időtartamra. Az álláshely kapcsán jelentkező személyi juttatások és szociális 
hozzájárulási adó pénzügyi fedezetét a kiemelt vidéki sportszervezetek sportfejlesztési 
feladataihoz a Honvédelmi Minisztériumtól kapott támogatás biztosítja.  

 
Felelős:   Szita Károly   polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta   gazdasági igazgató 

Fekete Ádám   igazgató 
Határidő:  2025. június 30. 

 
16. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskolánál 1 fő rekreátor 

álláshelyet létesít 2025. július 1-től 2026. december 31-ig tartó határozott időtartamra. Az 
álláshely kapcsán jelentkező személyi juttatások és szociális hozzájárulási adó háromnegyed 
részének pénzügyi fedezetét a közösségi sport személyi körülményeinek fejlesztéséért kiírt 
pályázaton elnyert támogatás, illetve a szükséges önerőt az intézmény költségvetése 
biztosítja. 

 
Felelős:   Szita Károly   polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta   gazdasági igazgató 

Fekete Ádám   igazgató 
Határidő:  2025. június 30. 

 
 

-----2.) Előterjesztés a kiemelt sportszervezetek pályázatairól és a 2025/2026. évi bajnoki 
idényre szóló támogatásokról----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy ez az előterjesztés 602.920.000,-Ft-ról szól. Az itt ülő 
meghívottak ennyivel fognak távozni, ha megszavazzák az előterjesztést. Kaposvár mindig is 
támogatta azokat, akiknek életcéljuk, hogy büszkeséget adjanak a városnak. Másrészt példát 
mutatnak a kaposváriaknak, hogy menjenek sportolni. Azért is, mert ez az öt kiemelt sportegyesület 
dicsőséget, örömet, bánatot is okoztak. Megérkeztek a beszámolók az elmúlt bajnoki évről, 
amelyben számot adtak a gazdálkodásukról, az elért eredményekről. Kíváncsi volt az utánpótlás 
nevelésre, és a mik a várakozásaik a következő bajnoki évre. Áttekintették a gazdálkodást is. 
Sokszor visszaadták a költségvetést, mert számára elfogadhatatlan volt azért, mert alapelv, hogy 
csak annyit költsön, amennyi rendelkezésre áll. Ha nem így van, akkor csőd lesz. Legfontosabb 
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elvárás a következő bajnoki évnek is az utánpótlás nevelése, a kiegyensúlyozott gazdálkodás. Nem 
lesz további támogatás. Ennyi támogatásból gazdálkodhatnak az egyéb bevételek mellett. 
Magyarországon kimagasló a város sportszervezetek felé történő támogatása. A költségvetés több, 
mint öt százalékát teszi ki. A többi település 0,2-0,3 százalékban támogatja a sportot, ha támogatja 
egyáltalán. Remélte, hogy megkapják a támogatást a képviselőtestülettől is. Nem csak annyian 
szeretik Kaposváron a sportot, ahányan sportolnak, nem csak azok élvezik a sikereket, akik ott 
vannak a mérkőzésen. Gratulált a vízilabdásoknak, igaz, hogy nem teljesen úgy alakult a célkitűzés, 
de a legfontosabbat elérte, hogy első osztályban játszanak a bajnokságon. Nehezebb bent maradni 
ebben az osztályban. Gratulált az utánpótlásnak is. Puska Zoltán elnök úrnak szintén gratulált, hogy 
ebben a bajnoki évben teljesítették az elvárásokat. Kérte, hogy tartsák meg a lehető legtöbb hazai 
játékost. A Bene Akadémiát mindig felemásan nézik. Az Akadémia az utánpótlás bázisa. Ez egy 
regionális központja az utánpótlás nevelésnek. Közel háromszáz gyermek jár oda. Három 
különböző forrásból működik. Jelentős állami támogatást kapnak, továbbá az önkormányzati 
támogatásból és a szülői hozzájárulásból van bevételük. A cél az, hogy az itt kinevelt játékosok 
kerüljenek be a felnőtt csapatokba, és a csapatok jól szerepeljenek. Volt olyan is, hogy edzőt kellett 
cserélni betegség miatt. Gratulált minden csapatnak az elért eredményekért. A sport fontos, ha nyer 
a csapat és ha nem nyer, akkor is. Sok sikert kívánt a sportolóknak.  
 
 

-----Kérdések----- 
 

 
Pintér Attila képviselő a Bene Akadémiával kapcsolatban kérdezte, hogy van-e már megválasztott 
új elnöke? A Labdarúgó Kft. 21 millió forintos többlettámogatás elírás vagy cél a következő 
bajnoki évben a feljebb jutás miatt?  
 
Dr. Nadrai Norbert József képviselő az előterjesztőtől kérdezte, hogy a beszámolókat miért az 
utolsó pillanatban kapják meg a képviselők? A férfi röplabda reklámbevétel tervezet 20 millió 
forint volt, a teljesítés 3,5 millió. A következő idényre 35 millió forint. Elírás történt vagy nagyon 
optimista a csapat? A női röplabdában 11 millió forint albérletre és rezsire. Amennyiben ez tíz 
albérletre vonatkozik, akkor nehezen értelmezhető, hogy mi a tartalma. A Bene Akadémiánál 500 
fő helyett 309 fő valósult meg. A következő időszakra 320 fő szerepel. Ennek mi az oka? A TAO 
visszafizetési kötelezettségnél 29 millió forint szerepel. Okként csak annyi van, hogy elszámolással 
kapcsolatos. Mi volt az elszámolási probléma? A 2,5%-os támogatás erőn felül van, akkor milyen 
alapfeladatoktól vonnak el forrásokat? A korábbi sportkoncepció megállapításai és javaslatai miért 
nem valósulnak meg most sem?  
 
Szita Károly polgármester Prukner László most még az elnök, a hónap végén lesz a tisztújítás. 
Az Akadémia egy civil szervezet, ha akarják támogatják, ha nem akarják, nem támogatják. A 21 
millió forint nem lett elírva. Volt egy megállapodás, amit év közben nem rendeztek. Jó esély van 
arra, hogy fel tudnak menni az NB II-be. Elnök úr mindent megtesz azért, hogy három játékost 
tudjanak igazolni. Az ő bérüket kell kiegészíteni ezzel a támogatással. A források nagy részét 
megszerezte, de még kellett hozzá támogatás. Addig, amíg esély volt rá, addig kaptak prémiumot 
a játékosok is a nyertes meccsek után. Rossz néven vette, hogy Bögöly elnök úr nincs itt, mivel a 
legnagyobb támogatást ők kapják. Nem von le semmit az érdemeik elismeréséből. A bevételek egy 
része csak papíron létezik. 35 millió reklámbevétel van, de 33 teljesült. Nem papíron kell nullára 
kihozni a város költségvetését sem, hanem a valóságban. Az egyesületek többségére az jellemző, 
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hogy minden ugyanaz a valóságban is. A női röplabdánál albérletet kell fizetni, mert a játékosoknak 
valahol lakniuk kell, mert nem mindenki lakik Kaposváron. A női röplabda az egyik 
legkiegyensúlyozottabb költségvetéssel rendelkezik. Kérdezte a vezetőket, hogy valamelyikük 
szeretne-e hozzászólni, de nem tették.  
 

-----Hozzászólások----- 
 
Dr. Nadrai Norbert József képviselő nem értelmezte, hogy feltesznek kérdéseket és nem kapnak 
válaszokat rá. Megköszönte a sportolóknak és a felkészítőknek a munkáját. Talán jobban 
hasznosult volna az a 250 millió forint, amit közbringára adtak és évente hatvanmillióért 
működtetnek. A 80 millióba került pár bucka, amit pumpapályának neveznek, az is jobban 
hasznosult volna a sportolóknál. A jelenlegi piac alapú sportgazdaságban labdába sem tudnak 
rúgni. Ez a mondat jellemzi a sportot, ne számoljanak mással. A bajnoki helyezésnél a sport 
szakmai mutató számoknál olyan szerepel a lezárt bajnoki év tervezetnél minél jobb bajnoki 
szereplés. Megvalósul, kérdőjel. Következő bajnoki évre tervezet stratégiai cél nélkül nem 
tervezhető. Amikor ilyet olvas, akkor felelősen a város pénzével nem lehet gazdálkodni. Mire 
adnak így finanszírozást? Javasolta, hogy készüljön végre egy előterjesztés, amelyben az 
önkormányzat által megrendelt tanulmány szerinti hosszútávon fenntartható finanszírozást tervez 
a polgármester. Magas hányaddal járul hozzá a működéshez az önkormányzat, aggályokat vet fel 
a hosszútávú fenntarthatóság. Az eredményesség aránya alacsony. Magas a kiemelt 
sportszervezetek száma, működési hatékonysági problémák vannak, sportszakmai eredményeken 
kívül további elemeket is be kell vonni az értékelésbe, nézőszámok, növelni kell az eredményességi 
támogatás arányát. A súlyos pénzekből megrendelt tanulmányból nem lát semmi. Az egyesületek 
fejlődni nem tudnak, szintentartásért küzdenek, ami hosszútávon nem fenntartható.  
 
Battyányi Norbert tanácsnok megköszönte azt a szurkolói élményt, amit átélhettek. Több 
szurkolói közösség tagjaként tapasztalja, hogy a kaposváriak közösségét is erősíti. Gratulált a 
szezonban elért sporteredményekhez.  
 
Kárpáti Tímea alpolgármester több felvetés merült fel, amire válaszolt. A legfontosabb az 
eredményesség, a pontos gazdálkodás és az utánpótlás. Ez három olyan vezérelv, aminél 
megkérdezhetik, hogy mi az eredményesség. Mindegyik csapat eredményéhez gratulált. Azt 
gondolja, hogy a sportágakat külön-külön sem lehet egymáshoz hasonlítani és arra kérte a 
képviselőket is, hogy ők se tegyék. Mindegyiknek más a körülménye, a gazdálkodása, a játékosok 
hozzáállása, tehetsége. A pontos gazdálkodás elvárás. Egyszerű, amennyi bevétel jön, úgy 
tervezzék a kiadást. Ez egy olyan kérés, amit tartani kell. Ha ez nincs így, akkor kérnek plusz forrást 
az önkormányzattól. Már nem lesz ilyen. Az utánpótlásban több, mint kétezer sportoló van. Ez egy 
olyan magas szám, amiket támogatni kell. Vannak olyan sportegyesületek is, amik nem kiemeltek. 
Kevés olyan város van, amelyik ilyen infrastruktúrával rendelkezik sport terén. Kevés olyan város 
van, amelyik ennyi sportágat támogat. Ezt azért teszi, mert mindenki másra képes, másra alkalmas. 
Fontos, hogy lehetőséget kínáljanak minden szempontból. Akinek például a 8. helyre elég a forrása, 
akkor azt a helyezést érjék el. Kérte, hogy tisztes helytállás legyen és akkor nincs év végén, hogy 
miért így vagy miért úgy. 
 
Pintér Attila képviselő a sikerért és az élményért valóban jár a köszönet. A Bene Akadémia 
elnökére vonatkozó a kérdését azért tette fel, mert nem volt információja, hogy volt-e taggyűlés 
vagy nem. Megerősíteni tudja most is, hogy költségvetés arányosan nincs még egy olyan város, 
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amelyik ilyen mértékben támogatná az élsportot. A közgyűlés túlnyomó többsége mindig 
támogatta a célokat és kiadásokat. Úgy látja, hogy a valamikor elnyert Nemzeti Sportváros cím 
elnyerése a döntéshozóknál egy fontos szempont. Kérdezte a Labdarúgó Kft-vel kapcsolatban, 
hogy van-e szándék arra, hogy feljussanak az NB II-be. Mennyire látja reálisnak ezt a célt a klub 
elnöke és milyen feltételek szükségesek ahhoz, hogy ez megvalósuljon?  
 
Borhi Zsombor alpolgármester elmondta, hogy tornából felmentett alpolgármesterként 
egészítette ki az elhangzottakat. Azért fontos, hogy ilyen mértékben támogassák az élsportot, mert 
hogy a kaposváriaknak örömet, bánatot szerezzen, szórakoztasson. Fontosabb viszont az, hogy 
példaképeket neveljen az utánpótlásnak, hogy tudják ki után menjenek, hogyan fognak tudni 
fejlődni. Ha példaképeket nevelnek, akkor helyet kell biztosítani azoknak a tehetségeknek, akik az 
utánpótlásból felkerülnek. Szeretné látni, hogy néhány év múlva minden kiemelt sportegyesületben 
Kaposváron született, nevelkedett sportolónak szurkolnak. Ez növelné a nézőszámot, a 
megbecsülést is a városban.  
 
Szita Károly polgármester megadta a szót Prukner Lászlónak, hogy az elhangzott kérdésekre 
válaszoljon. 
 
Prukner László szakmai igazgató elmondta, hogy most ők képviselik a legalacsonyabb 
színvonalat a kiemelt sportágak közül. Egy vágyálom volt a részükről a feljutás. Igyekeztek egy 
fiatal csapatot összehozni, akik 21,5 éves átlag életkorú volt ebben a szezonban. Megpróbálták a 
lehetetlent, feljutni, de soha nem voltak meg az optimális feltételei ennek. Ősz után a vezető 
edzőnek komoly egészségügyi problémája volt, új edzőt kaptak és nem úgy sikerült a tavasz, ahogy 
szerették volna. A játékosokról levette a felelősséget, mert nem tudtak versenyezni források 
tekintetében. Az önkormányzattól kaptak támogatást mindenben. A 21 millió forintot egy 13 fős 
csapat lejáró szerződésének hosszabbítására kérték. A csapat fele elment már. Nincsenek könnyű 
helyzetben, de igyekeznek megoldani a dolgokat. Az Akadémiát illetően az ő agymenése volt, hogy 
egybegyúrja az utánpótlást és a felnőtteket. Csak kölcsönadhat mindegyik fél a másiknak szerződés 
alapján, úgyhogy nincs átjárhatóság. Akik mindkettőben dolgoznak, azok mindkét helyről kapják 
a fizetésük felét. Az egyesület központi támogatásból és TAO-ból működik. Amióta ő itt van, 
megpróbálták tisztába tenni a költségvetést. Egy csomó csontváz kihullott a gazdálkodásból, amit 
igyekeznek rendbe tenni. Ez több mint százmilliós tétel. Ezen dolgoznak az önkormányzat 
segítségével.  
 
Szita Károly polgármester az legyen a cél, hogy ne tegyenek le az NB II-ről. Remélte, hogy lesz 
sok focikedvelő vállalkozás, akik támogatnák őket pénzzel. Hétfőn fogják aláírni a támogatási 
szerződéseket a Városházán a mai döntéstől függően.  
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 84   Száma: 25.06.26/2/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 10:26  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
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Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 94.44 94.44 
Nem 1 5.56 5.56 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
49/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a kiemelt sportszervezetek 
2025/2026-os bajnoki idényre vonatkozó támogatásáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint 
határozott: 
 
1) A Közgyűlés a sportszervezetek részére a 3-10.) pontokban meghatározott támogatásokat 

biztosítja, azzal, hogy az önkormányzati támogatás formájáról a kifizetések időpontját 
megelőzően köteles a sportszervezet vezetője írásban nyilatkozni. A határozatban szereplő 
támogatási összegek függetlenül a támogatási formától bruttó összegek, szponzoráció esetén az 
ÁFA összegét tartalmazzák. A sportszervezetek részére nyújtott pénzbeli források 
biztosításának feltételeit a felek szerződésben rögzítik. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
Határidő: 2026. március 31. 

 
2) A Közgyűlés a kiemelt sportszervezetek 2025/2026-os bajnoki időszak nemzetközi 

szerepléseinek működési kiadásaira bruttó 20.000.000 Ft összegű keretet képez a 2025. évi 
költségvetési rendelet céltartalékában. A nemzetközi szereplés támogatásának feltétele, hogy az 
érdekelt sportági szövetség a sportszervezet nemzetközi mérkőzéseinek kiadásaihoz jelentős, 
legalább 50 %-os mértékű támogatást nyújtson. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
Határidő: 2025. december 31. 

 
 
3) A Közgyűlés a Kaposvári Kosárlabda Klub Kft., mint kiemelt sportszervezet részére a 

2025/2026-os bajnoki időszakban az alábbi támogatásokat biztosítja: 
 

Működési támogatás: 92.710.000 Ft 
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Ebből: alap támogatás 2025. II. félév: 46.355.000 Ft 
 alap támogatás 2026. I. félév: 27.813.000 Ft 
                   eredményességi támogatás 2026. I. félév: 18.542.000 Ft 
                    
Eredményességi feltételek: 

 
Kritériumok a KKK Kft felnőtt férfi csapata részére 

Bajnoki helyezés  
(50%) 

                                       NB I. 
A     1-8.: 150% 

NB I. A   9-10.: 100% 
                                  NB I. A 11-

13.:   50% 
NB I. A      14.:     0% 

Nézőszám  
(50%) 

1200–        :  150% 
800–1199:  100% 

600–  799:    50% 
0–  599:      0% 

 
A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens legfeljebb 50 %-os 
alulteljesítéséig kompenzálni tudja a hiányt. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
Határidő: 2026. március 31. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2026. május 31. (eredményességi támogatásról szóló szerződés) 

 
4) A Közgyűlés a Kaposvári Röplabda Nonprofit Kft, mint kiemelt sportszervezet részére a 

2025/2026-os bajnoki időszakban az alábbi támogatásokat biztosítja: 
 

Működési támogatás: 95.000.000 Ft 
 
Ebből: alap támogatás 2025. II. félév: 47.500.000 Ft 
 alap támogatás 2026. I. félév: 28.500.000 Ft 
                        eredményességi támogatás 2026. I. félév:19.000.000 Ft 

 
Eredményességi feltételek: 

Kritériumok a Kaposvári Röplabda Nonprofit Kft felnőtt férfi csapata 
részére 

Bajnoki helyezés  
(50%) 

Extraliga 1-2.:  150% 
Extraliga 3-4.:  100% 

Extraliga 5-6.:    50% 
Extraliga 7-8.:      0% 

Nézőszám  
(50%) 

300–      :  150% 
200–299:  100% 

100–199:    50% 
0–99:     0% 
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A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens legfeljebb 50 %-os 
alulteljesítéséig kompenzálni tudja a hiányt. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
Határidő: 2026. március 31. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2026. május 31. (eredményességi támogatásról szóló szerződés) 

 
5) A Közgyűlés a Kaposvári Röplabda Sportegyesület, mint kiemelt utánpótlás-nevelő 

sportszervezet részére a 2025/2026-os bajnoki időszakban 15.000.000 Ft működési támogatást 
biztosít, melynek utalására negyedévente egyenlő arányban kerül sor.  

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
Határidő: 2025. szeptember 30. 

 
6) A Közgyűlés a Kapos Sport Röplabda Kft, mint kiemelt sportszervezet részére a 2025/2026-os 

bajnoki időszakban az alábbi támogatásokat biztosítja: 
 

Működési támogatás: 76.200.000 Ft 
(szponzoráció, bruttó) 
 
Ebből: alap támogatás 2025. II. félév: 38.100.000 Ft 
 alap támogatás 2026. I. félév 22.860.000 Ft 
                        eredményességi támogatás 2026. I. félév:15.240.000 Ft 
 
Eredményességi feltételek: 
 
 

Kritériumok a Kapos Sport Röplabda Kft felnőtt női csapata részére 
Bajnoki helyezés  
(50%) 

Extraliga 1–4.: 150% 
Extraliga 5–6.: 100% 

Extraliga 7–8.:   50% 
Nézőszám  
(50%) 

400–      : 150% 
250–399: 100% 

150–249:   50% 
0–149:     0% 

 
A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens legfeljebb 50 %-os 
alulteljesítéséig kompenzálni tudja a hiányt. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
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Határidő: 2026. március 31. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2026. május 31. (eredményességi támogatásról szóló szerződés 
 

7) A Közgyűlés a Kaposvári Vízilabda Klub Kft., mint kiemelt sportszervezet részére a 2025/2026-
os bajnoki időszakban az alábbi támogatásokat biztosítja: 

 
Működési támogatás (szponzoráció, bruttó): 72.390.000 Ft 
 
Ebből: alap támogatás 2025. II. félév: 36.195.000 Ft 
 alap támogatás 2026. I. félév: 21.717.000 Ft 
                        eredményességi támogatás 2026. I. félév:14.478.000 Ft 
 
Eredményességi feltételek: 

 
Kritériumok a K-i Vízilabda Klub Kft. felnőtt férfi csapata részére 

Bajnoki helyezés  
(50%) 

OB I.  1–  8.: 150% 
OB I.  9–13.: 100% 

OB I.      14.:   50% 
Nézőszám  
(50%) 

250–      : 150% 
150–249: 100% 
50–149:   50% 

0–  49:    0 % 
  

A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens legfeljebb 50 %-os 
alulteljesítéséig kompenzálni tudja a hiányt. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
Határidő: 2026. március 31. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2026. május 31. (eredményességi támogatásról szóló szerződés 

 
8) A Közgyűlés a Kaposvári Vízilabda Klub, mint kiemelt utánpótlás-nevelő sportszervezet 

részére a 2025/2026-os bajnoki időszakban működési kiadásokra, valamint a városi 
létesítmények bérleti díjának TAO önerejére 20.000.000 Ft utánpótlás támogatást biztosít, 
melynek utalására negyedévente egyenlő arányban kerül sor.  

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik Balogh Beáta gazdasági igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
Határidő: 2025. szeptember 30. 
 

9) A Közgyűlés a Kaposvári Rákóczi Bene Ferenc Labdarúgó Akadémia, mint kiemelt utánpótlás-
nevelő sportszervezet részére a 2025/2026-os bajnoki időszakban az alábbi támogatásokat 
biztosítja: 
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a) Működési támogatása (támogatási forma: utánpótlás)       70.000.000 Ft 
                  Ütemezés: 2025. II. félév 35.000.000 Ft 
                                    2026. I. félév 35.000.000 Ft 
 

b) A Rákóczi Stadion bérleti díj kompenzációjára (támogatási forma: utánpótlás): 
2025. II. félév  3.158.992 Ft/hó x 6 = 18.953.952 Ft, 
2026. I. félév 3.158.992 Ft/hó x 6 = 18.953.952 Ft, 

de legalább az esetleges bérleti díj emelés 
miatt esedékes bérleti díjnak megfelelő 
összeg. 
 

Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik Balogh Beáta gazdasági igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
Határidő: 2026. március 31. (működési támogatás) 
 2025. december 31. (2025. II. félévi kompenzáció) 
 2026. június 30. (2026. I. félévi kompenzáció) 
 

10) A Közgyűlés a Kaposvári Labdarúgó Kft. részére a Kaposvári Rákóczi FC NB III-as 
bajnokságban való szerepléséhez a 2025/2026-os bajnoki időszakban az alábbi támogatást 
biztosítja: 

 
Működési támogatás: 82.550.000 Ft 
 
Ebből: alap támogatás 2025. II. félév: 41.275.000 Ft 
 alap támogatás 2026. I. félév: 24.765.000 Ft 
                   eredményességi támogatás 2026. I. félév: 16.510.000 Ft 
 
Eredményességi feltételek: 

 
Kritériumok a Kaposvári Labdarúgó Kft felnőtt férfi csapata részére 

Bajnoki helyezés  
(50%) 

NB III.    1–4   : 150% 
NB III.   5–10  : 100% 

NB III.  11-13  :   50% 
NB III. 14-16  :     0% 

Nézőszám  
(50%) 

200 –          : 150% 
100 –199    : 100% 

50 – 99     :   50% 
0 – 49           0% 

 
A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens legfeljebb 50 %-os 
alulteljesítéséig kompenzálni tudja a hiányt. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
Határidő: 2026.március 31. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2026. május 31. (eredményességi támogatásról szóló szerződés 
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11) A Közgyűlés a Kaposvári Labdarúgó Kft részére a 2024/2025-ös bajnoki időszak játékosok 
személyi juttatás többlet kiadásaira és mérkőzés prémium kifizetésére bruttó 21.162.000 Ft de 
minimis támogatást biztosít.  

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
Határidő: 2025. július 31. 

 
12) A Közgyűlés úgy határozott, hogy a működési támogatások az 3-10. pontban megjelölt 

ütemezésben kerülnek kifizetésre a sportszervezetek részére. Ettől a Polgármester rendkívül 
indokolt esetben eltérhet a Közgyűlés utólagos tájékoztatása mellett. A működési támogatások 
kifizetésének feltétele, hogy a sportszervezet a 2025/2026-os bajnokságra vonatkozó - az 
előterjesztés mellékletét képező – tervezett költségvetésében szereplő bevételek (szövetségi 
támogatás, szponzori bevételek, TAO támogatás, jegybevételek, stb) aktuális helyzetéről hiteles 
dokumentumokkal (szerződés, bankkivonat, támogatói döntés) alátámasztva, emellett a 
kiadások alakulásáról tájékoztatja az Önkormányzatot. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
Határidő: 2026. június 30. 
 

13) A Közgyűlés úgy határozott, hogy a kiemelt sportszervezetek részére a 2025/2026-os 
bajnoki időszakra megítélt támogatások kapcsán a támogatási, illetve szponzori szerződések 
megkötésére azt követően kerülhet sor, hogy a sportszervezet vezetője nyilatkozik a lezárt 
bajnoki időszak gazdálkodásáról, pénzügyi helyzetéről (legalább „0” szaldós egyenleggel zár, 
vagy hiány esetén, annak fedezete biztosított). A sportszervezet vezetője a nyilatkozatát köteles 
hitelt érdemlően, számviteli dokumentumokkal alátámasztani (aktuális félévi főkönyvi kivonat, 
egyéb indoklás). 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Puha Anikó sport referens 
Határidő: 2026. június 30. 

 
 
-----3.) Előterjesztés a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit 

Kft. ügyvezető igazgatójáról----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 
Szita Károly polgármester köszöntötte a meghívott vendégeket. Elmondta, hogy Fülöp Péter 
igazgató kezdeményezte a közös megegyezéssel történő felmondást. Tíz éve került az igazgatói 
székbe. Véleménye szerint jól igazgatta a színházat, mivel teltházas előadások vannak. Új 
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struktúrát alakítottak ki az évek folyamán, a közművelődést is a rendszer részévé tették. A Nemzeti 
Színház igazgatója kérte fel, hogy segítse a munkáját. Ő igent mondott rá. Megköszönte a 
munkáját. Nagy Viktort felkérte a megbízott igazgatói feladatok ellátására és elvállalta július 1-től. 
Nagy Viktor önéletrajzát becsatolták. Kaposvári gyökerekkel is rendelkezik. A nagy magyar 
színjátszás életében meghatározók között tanult. A színművészeti elvégzése után jött Kaposvárra. 
Hálásan köszönte, hogy elfogadta a felkérést. Amikor a színház igazgatói pályázatát kiírják, akkor 
is reméli, hogy beadja pályázatát. Most kell dönteni a pályázati kiírásról is. A szeptemberi 
közgyűlésre szeretné az igazgatói kinevezésről szóló előterjesztést elkészíteni.  
 

-----Kérdések----- 
 

 
Dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdezte, hogy mennyi a mostani igazgató bére és milyen 
juttatásokban részesül?  
 
Pintér Attila képviselő megkérdezte, hogy melyek azok a célok, amelyek teljesülése miatt 
köszönetet kell mondani Fülöp Péter igazgatónak, és melyek azok az indikátorok, ami miatt 
határozatba kell foglalni, hogy köszönetet mondanak a tevékenysége miatt?  
 
Szita Károly polgármester a határozati javaslatot kell megszavazni, ha úgy gondolja, ő 
megköszöni a munkáját. Szuverén joga, hogy a képviselőknek mi a véleménye. Többségi vélemény 
alapján lesz eldöntve a határozati javaslat. Fontosnak tartotta, hogy tíz éves munkája után 
köszönetet mondjanak Az indikátor egyszerű. A nézőknek tetszik az előadás vagy nem tetszik. 
Fontosnak tartja, hogy legyenek emberek, akik jegyet és bérletet vesznek az előadásokra, és hogy 
tapsoljanak. Majdnem teltházas előadások voltak az elmúlt időkben. Ezért mond köszönetet. 
Kétmillió forint bruttó fizetésben állapodott meg Nagy Viktorral, hogy megbízott igazgatóként 
viszi a Kft-t. 

-----Hozzászólások----- 
 
Dr. Nadrai Norbert József képviselő igazgató úrnak köszönetet mondott a tavalyi évben újra 
megszerzett POSZT-ért, amellyel egy hatalmas élményt adott a kaposváriaknak azzal, hogy 
Pogány Juditot ismét láthatták játszani. Javasolta, hogy a 6.) határozati pontban írt szakértői 
bizottságba hívják meg Pogány Judit és Molnár Piroska színművésznőket is, akik a város 
díszpolgárai is. Kérte képviselőtársait, hogy támogassák a művészek bevonását.  
 
Pintér Attila képviselő sok sikert kívánt Fülöp Péternek az új munkahelyén. A Csiky Gergely 
Színház megítélése túlmutat azon, hogy a színház működőképes lett vagy sem. Ami Svajda György 
halálát követően történt, az véleménye szerint csupa veszteség. A színház lejtmenetbe került. 
Igazgató úr pályázatában rögzítette, hogy elvesztette a nagy korszakot, ami a rendszerváltás előtt 
és után is volt. Ha az állítás így van, akkor ez rendkívüli sajnálatos. Kaposvárnak a színház volt a 
védjegye. Erre épült az egyetem színészképzése, erre jött létre a művészeti kar, ez alapozta meg. 
Azt látja, hogy ez a színház ma árnyéka önmagának azzal együtt, hogy nagyon sok tehetség 
dolgozik benne színész és háttérmunkás is. Töredéke a nagy korszaknak. Lehet olyan színházi 
műhelymunkát végezni, ami lehetővé teszi, hogy egy kicsit visszahozzák azt a korszakot. Jelentős 
színészek mentek el, mondtak fel, lettek elküldve. Kérte Nagy Viktortól, akit ismer és eddigi 
munkásságát látva képes felvirágoztatni újra a kaposvári színházat.  
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Dr. Szép Tamás tanácsnok sok sikert kívánt Fülöp Péternek az új munkahelyén és Nagy 
Viktornak itt Kaposváron. Sok igazgatóváltást megért ebben a városban 1990. óta. Olvasta, hogy 
Pécsen színészképzés indul. Olvasott olyat, hogy Vidnyánszky Attila levette a kezét a kaposvári 
színészképzésről. A tanulók az ország más színházaiban kapnak szerepeket, nem a városban. 
Minőségi képzés volt eddig Kaposváron, reméli, hogy ezután is megfelelő színvonalon fogják 
működtetni. Az új színházigazgatótól aktivitást kért. Véleménye szerint a pályázatba is bele lehetne 
írni, hogy mi az elképzelés a kaposvári színészképzéssel.  
 
Vörös Péter tanácsnok véleménye szerint eddig is jó együttműködés volt a kaposvári 
egyetemmel. A mai felsőoktatás piacán bárkinek van joga indítani bármilyen képzést. Ha Pécs is 
elindítja, akkor három helyen történik az országban színészképzés. Budapesten, Kaposváron és 
Pécsen. Az ide felvételi jelentkezési számokat megnézve - a színművész képzés országos 
beiskolázású - kicsivel több, mint háromszáz fő jelentkezett. Az egyetem 16 főt vesz fel színművész 
képzésre. Az utolsó két évfolyamban duális képzésben töltik színházban a gyakorlatukat. Megvan 
a lehetőségük, hogy a saját városukban töltsék el a gyakorlatukat. Azt gondolja, hogy a színművész 
képzésnek színvonala továbbra is magas. Akik ide jelentkeznek számtalan rostán mennek keresztül 
azért, hogy ki tudják választani a legtehetségesebbeket. 
 
Szita Károly polgármester átadta a szót a leköszönő igazgatónak, és az igazgató jelöltnek.  
 
Fülöp Péter igazgató köszönetet és hálát mondott, mert tíz év egy intézmény és egy vezető 
életében korszaknak tekinthető. Hálás a többszörös bizalomért, amit kapott a képviselőktől és a 
polgármestertől. Kérte az ellenzéki képviselőket, hogy az értékrendszeri különbözőséget félretéve 
reálisnak tekintsék, amit mond. Rengeteget köszönhet a polgármesternek, és a közös 
gondolkodásnak. Hálás a vitákért és azért a hozzáállásért, hogy engedte, hogy ellentmondjon. 
Mindig tudtak kompromisszumot kötni. Nem érezte azt soha, hogy a főnöke gúzsba köti, lenyomja. 
Ha őt hagyják dolgozni, akkor tud eredményeket elérni. Nadrai és Pintér képviselő uraknak felhívta 
a figyelmét arra, hogy érdemes lenne elgondolkodni arról, hogy városi szinten nem csatlakoznak 
az országos közéleti tünethez, amely most jellemzi a színházi szakmát. A pályázati bírálaton annak 
idején elhangzott egy kritika, amely félreértelmezés volt. Soha nem hangzott el sehol, hogy nem 
tiszteli a kaposvári színház valaha volt nagy múltját. Nem lehet ugyanolyan helyzetet teremteni, 
mert azóta nagyon sok minden változott a világban is. Az elmúlt tíz évben voltak válsághelyzetek, 
amiket átéltek. Azt tanulta a gimnáziumban, hogy a számok makacs dolgok. Az évadzáró társulati 
ülésen történt kigyűjtést nyilvánosságra is hozták, amelyek őt igazolják. Amikor őt bírálják, akkor 
azt a közösséget és munkaközösséget bírálják, akikkel ő együtt élte át a sikereket még akkor, is, ha 
nem értékeli a képviselő. Közel 600 ezer nézőt szolgáltak ki az elmúlt tíz évben. Egy hatvanezres 
városban évente 60 ezer nézőt kiszolgálni eredmény. Nem akkora a társulat valóban, mint akkor 
volt. Egész más gazdasági környezet van, mivel a számok makacs dolgok. Ő ettől a várostól nagyon 
sokat kapott. Vitákat, be nem fogadást, de rengeteg sikert, köszönetet, örömet is. Az előző évi 80 
ezres nézőközönség talán mond valamit. Lehet, hogy volt olyan előadás, ami nem tetszett, de nem 
lehet mindenkinek a kedvére tenni. 99 bemutató került színpadra ez alatt a tíz év alatt. Örül, hogy 
Nadrai képviselő elismerte a POSZT újraindítását. Nagyon sok nagy nevű színész játszott ott. 
Véleménye szerint a kaposvári színház élen jár a színházi világban. Számos kezdeményezést 
átvettek mások. A színészképzéshez való hozzáállását az bizonyíthatja a legjobban, hogy ő indított 
ösztöndíjat a kaposvári színészhallgatóknak és a színházban is sok tanuló kap szerepet vagy 
rendezhet. Hálás a befogadásért, a közös gondolkodásért és az értelmes vitákért. Kívánja, hogy 
hasonló sikereket érjenek el a kaposvári kultúra szervezésében.  
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Nagy Viktor jelölt megköszönte a felkérést mindenkinek. A kaposvári Csiky Gergely Színház 
neki a jellemformálója volt, amit nem felejtett el. Sokat tanult máshol, igyekszik hasznosítani a 
tudását. Kék túrázni szokott, nagy málhával, bírja a terhet. Ezzel az édes teherrel fog jelentkezni a 
pályázatra. Köszönte a biztató szavakat.  
 
Szita Károly polgármester megköszönte a hozzászólásokat. Megosztotta a jelenlevőkkel, hogy 
igyekszik távol tartani magát azoktól a dolgoktól, amikhez nem ért. Nem jó, ha azt gondolja 
magáról valaki, hogy mindenhez ért. A sporthoz sem ért, csak szereti. Nem avatkozik bele, hogyan 
kell NB I-es csapatot csinálni, csak pénzt tud adni hozzá. Azt viszont elvárja, hogy számoljanak el 
minden fillérről. Megtanulta azt, amióta polgármester, hogy csak a múltból megélni sokáig nem 
lehet. Nem működik. A múlt a színház aranykora már Babarczy igazgatósága alatt véget ért. Nem 
lehet ebből önmagában megélni. Megváltozott a világ. Voltak olyan képviselők, akik még 
színdarabot is akartak rendezni. Nem engedné meg. Ahhoz van joga, hogy elmondja, hogy tetszik 
vagy nem tetszik. Kötelessége, hogy a támogatást elszámolja. Önálló egyetemek vannak, nem 
államiak. Alapítványi tulajdonban levő egyetemek vannak. Bármelyik egyetem indíthat szakot. 
Van szakmai véleménye róla, de szerinte ez is sok, ami van. A színész nem keres annyit, amennyit 
kellene, mindenhol vállal szerepet, hogy meg tudjon élni. A pécsiekkel mindig imádott 
versenyezni. Véleménye szerint jó, hogy viszik a színész tanulókat más városokba, külföldre. Így 
tudnak több tapasztalatot szerezni. Nem pártpolitikai színház most már a kaposvári. A színházaknál 
ez normális. A népszínház irányába történő fordulat azt a célt szolgálta, hogy nyisson egy olyan 
társadalmi réteg felé is, aki nem akart színházba menni. Azért van többféle színpad, hogy több 
réteget is elérjenek. A művészi kezdeményezéseket is meg tudják valósítani a kisebb színpadokon. 
Kettős döntést javasolt. Úgy tudja, hogy meg van határozva, hány fő és ki lehet bent a bíráló 
bizottságba. Ha csak kettőt lehet delegálni, akkor döntsön úgy a Közgyűlés, hogy dr. Pintér Rómeó 
alpolgármester és Vidnyánszky Attila lesz delegálva, amennyiben lehetőséget ad a törvény, akkor 
delegálná Pogány Judit és Molnár Piroska művésznőket.  
 
Pintér Attila képviselő Ügyrendi volt, hogy a negyedik határozati javaslatról külön szavazzanak.  
 
Szavazás eredménye 
 
#: 85   Száma: 25.06.26/3/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:06  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a szakbizottságba való tagok törvény adta lehetőségek szerinti delegálásáról az 
alábbiak szerint szavazott:  
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 18 100.00 100.00 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
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Szavazás eredménye 
 
#: 86   Száma: 25.06.26/3/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:06  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a 4.) határozati pontról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 88.88 88.88 
Nem 1 5.56 5.56 
Tartózkodik 1 5.56 5.56 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 87   Száma: 25.06.26/3/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:07  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 18 100.00 100.00 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
50/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a Csiky Gergely Színház 
és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatójáról szóló előterjesztést és az 
alábbiak szerint határozott: 
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1. A Közgyűlés, mint a Társaság egyszemélyi tulajdonosának döntéshozó testülete úgy 
határozott, hogy dr. Fülöp Péternek a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú 
Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatói tisztségéről való lemondását elfogadja és hozzájárul 
munkaviszonyának közös megegyezéssel történő megszüntetéséhez 2025. június 30. napjával. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Csillag Gábor jegyző 
Határidő: 2025. június 30. 

 
2. A Közgyűlés, mint a Társaság egyszemélyi tulajdonosának döntéshozó testülete úgy határozott, 

hogy Nagy Viktort határozott időre, 2025. július 1. napjától az új igazgató kinevezéséig 
munkaviszony keretében megbízza a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú 
Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatói feladatainak ellátásával. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Csillag Gábor jegyző 
Határidő: 2025. június 30. 

 
3. A Közgyűlés, mint a Társaság egyszemélyi tulajdonosának döntéshozó testülete az 1-2. 

pontokban foglaltak végrehajtása érdekében felhatalmazza a Polgármestert a szükséges 
munkaügyi dokumentumok, valamint az alapító okirat aláírására. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Csillag Gábor jegyző 
Határidő: 2025. június 30. 
 

4. A Közgyűlés, mint a Társaság egyszemélyi tulajdonosának döntéshozó testülete megköszöni 
dr. Fülöp Péter Kaposvár érdekében végzett munkáját. 
 

Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Csillag Gábor jegyző 
Határidő: 2025. június 30. 

 
5. A Közgyűlés, mint a Társaság egyszemélyi tulajdonosának döntéshozó testülete úgy 

határozott, hogy a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatói megbízására az alábbi feltételekkel pályázatot ír ki: 

 
PÁLYÁZATI FELHÍVÁS 

 
a kaposvári Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ 

Közhasznú Nonprofit Kft. 
munkáltató vezetője munkakörének, 

ügyvezető igazgatói tisztségének 
betöltésére 

 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése, mint a Társaság egyszemélyi 
tulajdonosa az előadó-művészeti szervezetek támogatásáról és sajátos foglalkoztatási szabályairól 
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szóló 2008. évi XCIX. törvény (a továbbiakban: Emtv.), valamint az előadó-művészeti szervezet 
vezetőjének választására irányuló pályázati eljárásról és a munkakör betöltésének szabályairól 
szóló 155/2017. (VI. 15.) Korm. rendelet (a továbbiakban: Kr.) alapján pályázatot hirdet a 
kaposvári Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit Kft. (7400 
Kaposvár, Rákóczi tér 1.) ügyvezető igazgatói álláshelyének betöltésére. 
 
A színház 1911. óta szeptember 2-án történt megnyitása óta kiemelt szerepet játszik Kaposvár 
kulturális életében, s ez a szerep 1955-től, az állandó színtársulat megalakulásától csak erősödött. 
Nagyszerű színészek, rendezők és direktorok fémjelzik a helyi színjátszás elmúlt hetven évét. A 
színház munkáját, s ezzel összhangban vezetőjének tevékenységét mind a közönség, mind a 
szakma részéről megkülönböztetett figyelem kísérte, s kíséri ma is. 
Kaposvár színháza az évek során fogalommá vált, nemcsak a városban és a régióban, hanem az 
országban, sőt a határokon túl is. Ahogy a teátrum épülete Kaposvár egyik építészeti jelképe, úgy 
a színház szellemi műhelye is elválaszthatatlan része kulturális örökségünknek, de kultúránk 
jelenének és jövőjének is.  
 
A Csiky Gergely Színház működésével szemben támasztott elvárás alapja, hogy teremtődjön meg 
a magas színvonalon tovább élő népszínházi hagyományok és a kísérletezésnek is teret engedő, 
elmélyült műhelymunka harmonikus egysége. Ennek létrejöttében a mindenkori igazgatónak 
meghatározó szerepe, kiemelt felelőssége van. 
 
A Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit Kft. Kaposvár Megyei Jogú 
Város Önkormányzata egyszemélyi tulajdonában lévő nonprofit gazdasági társaság, amely - a két 
intézmény összeolvadásával- 2021. október 1. napjától integrált egységben működik az Együd 
Árpád Kulturális Központtal. Az ügyvezető igazgató a társaságot egyszemélyi felelős vezetőként 
irányítja. 
 
A színház a művészeti tevékenységek jellege szerint „színház, egytagozatos színház, próza”, a 
működés jellege szerint „produkciós színház” besorolású. 
 
Foglalkoztatás jellege: 
 
Az ügyvezető igazgató feladatát határozott időtartamú munkaviszony keretében teljes 
munkaidőben látja el a munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvény (a továbbiakban: Mt.) 
vezető állású munkavállalókra vonatkozó rendelkezései alkalmazásával. 
 
A vezető munkakörének ellátásával az bízható meg, aki az alábbi feltéteknek a jogviszony 
létesítésekor megfelel: 
 
 a Kr. 8.§ (1) bekezdése szerint: 

 szakirányú felsőfokú végzettség (szakirányú végzettségnek minősül a felsőfokú 
oktatási intézményben szerzett, a társaság alaptevékenységének megfelelő felsőfokú 
végzettség és szakképzettség, vagy jogász, vagy közgazdász szakképzettség) és 

 legalább ötéves szakmai gyakorlat (szakmai gyakorlatnak minősül a valamely előadó-
művészeti szervezetnél, a szervezet alaptevékenységének megfelelő és ahhoz 
közvetlenül kapcsolódó munkakörben, munkavégzésre irányuló egyéb jogviszony 
esetében pedig az ilyen feladatkörben eltöltött idő) vagy legalább hároméves előadó-
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művészeti szervezetben szerzett vezetői gyakorlat (vezetői gyakorlatnak minősül a 
valamely előadó-művészeti szervezetnél vezetői vagy magasabb vezetői munkakörben, 
vagy e feladatkörben munkavégzésre irányuló egyéb jogviszonyban eltöltött idő); 
(A Kr. szerinti szakirányú felsőfokú végzettség és szakképzettség megszerzésének 
követelménye alól 
a) a Kossuth-díjban, a Magyar Köztársaság Kiváló Művésze és a Magyar Köztársaság 

Érdemes Művésze, valamint a Magyarország Kiváló Művésze és Magyarország 
Érdemes Művésze díjban részesített, 

b) a művészet tudományterületen színházművészet, zeneművészet, tánc- és 
mozdulatművészet tudományágban tudományos (PhD vagy DLA) fokozatot szerzett 

személy mentesül.) 
 cselekvőképesség, 
 büntetlen előélet. 
 
Az ügyvezető igazgatói munkakör betöltésével járó feladatok, a tulajdonos által 
meghatározott követelmények: 

 
1. Az ügyvezető-igazgató – mint egyszemélyi felelős vezető – jogszabályok keretei között 

szervezi és irányítja a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit Kft. 
működésének egészét: 

 
 
 

a) képviseli a Társaságot harmadik személyekkel szemben, illetve bíróságok, hatóságok előtt; 
b) ellátja a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény (a továbbiakban: Ptk.), az 

egyesülési jogról, a közhasznú jogállásról, valamint a civil szervezetek működéséről és 
támogatásáról szóló 2011. évi CLXXV. törvény, és a cégnyilvánosságról, a bírósági 
cégeljárásról és a végelszámolásról szóló 2006. évi V. törvény által az ügyvezetőre előírt 
egyéb feladatokat, 

c) felel a Társaság szakszerű és törvényes működéséért, az ésszerű és takarékos 
gazdálkodásáért.  

d) teljeskörűen gyakorolja a munkáltatói jogokat a Csiky Gergely Színház és Kulturális 
Központ Közhasznú Nonprofit Kft. valamennyi munkavállalója felett, a megbízási 
jogviszonyban állók felett irányítási jogkört gyakorol. E jogkörét másra nem ruházhatja át. 

 
2. A gazdasági-üzemeltetési program kidolgozása, a működési feltételek megvalósítása az 

alábbiak szerint: 
a) az Önkormányzat mindenkori költségvetésében a Csiky Gergely Színház és Kulturális 

Központ Közhasznú Nonprofit Kft. támogatásának mértékét figyelembe vevő működtetési 
koncepció kidolgozása és folyamatos végrehajtása; 

b) a Nonprofit Kft. optimális működtetésének tervezése és megvalósítása a gazdasági 
feltételek figyelembevételével és pályázati források bevonásával, a nézőszám növelése; 

c) az alapító okiratban, a közszolgáltatási szerződésben és az alapítói határozatokban rögzített 
feladatok megvalósítása, tulajdonosi döntések megfelelő előkészítése; 

d) eredményes marketingtevékenység. 
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3. A színház művészeti programjának elkészítése az Emtv. szerinti kiemelt minősítés megtartása 
érdekében az alábbi szempontok alapján: 
a) a közönség változatos összetételéből adódó sokféle igény magas színvonalú kielégítésére 

való törekvés a műfaji sokszínűség jegyében; 
b) fokozott részvétel a fiatalok színházra nevelésében, a gyermek- és ifjúsági korosztály 

arányának megtartása, illetve növelése a színházlátogatók között; 
c) évadonként legalább két új gyermek- és ifjúsági darab műsorra tűzése; 
d) a műsorterv készítése során kiemelt figyelem szentelése a kortárs és klasszikus magyar 

szerzők műveinek bemutatására; 
e) szakmailag felkészült, összetartó, kiegyensúlyozottan működő társulat építése; 
f) szakmai kapcsolattartás és együttműködés a Magyar Agrár- és Élettudományi Egyetem 

Rippl-Rónai Művészeti Intézet Színházi tanszékével. 
 
4. Az Önkormányzat számára a muzeális intézményekről, a nyilvános könyvtári ellátásról és a 

közművelődésről szóló 1997. évi CXL. törvény (továbbiakban: Kult. tv.) 76. § (3) 
bekezdésében meghatározott közművelődési alapszolgáltatások ellátása különös tekintettel az 
alábbiakra: 
a) az „Együd Árpád Kulturális Központ – Agóra”, a „Szivárvány Kulturális Központ” és a 

„Dorottya-ház” üzemeltetése; 
b) a közművelődési alapszolgáltatások, valamint a közművelődési intézmények és a közösségi 

színterek követelményeiről szóló 20/2018. (VII. 9.) EMMI- rendelet 3. §-ában 
meghatározott éves szolgáltatási terv az Önkormányzat által jóváhagyott tartalommal 
történő elkészítése; 

 
c) a művelődő közösségek létrejöttének elősegítése, működésük támogatása, fejlődésük 

segítése, a közművelődési tevékenységek és a művelődő közösségek számára helyszín 
biztosítása; 

d) a közösségi és társadalmi részvétel fejlesztése; 
e) az egész életre kiterjedő tanulás feltételeinek biztosítása; 
f) a hagyományos közösségi kulturális értékek átörökítése feltételeinek biztosítása; 
g) az amatőr alkotó- és előadó-művészeti tevékenység feltételeinek biztosítása, 
h) a tehetséggondozás és -fejlesztés feltételeinek biztosítása, valamint 
i) a kulturális alapú gazdaságfejlesztés. 

 
A színház működtetése: 
 
A Színház kiszámítható és biztonságos működtetése érdekében – a Színház művészeti 
szabadságának elismerése és biztosítása mellett – az Emtv. 16.§. (8) bekezdése alapján Kaposvár 
Megyei Jogú Város Önkormányzata a Kulturális és Innovációs Minisztériummal kötött közös 
működtetési megállapodás alapján együttesen finanszírozza a Csiky Gergely Színház működését 
2019. óta. Az Állam, mint társműködtető megjelenése az önkormányzati fenntartású színházak 
életében egy kiszámítható környezetet biztosított az elmúlt öt évben, tiszta működési modellt 
teremtve a színházak fenntartásában és finanszírozásában. A 2029. december 31-ig szóló, ötéves 
közös működtetésre vonatkozó szerződés aláírás alatt van, amely alapján a minisztérium évente 
695 millió Ft-ot biztosít az önkormányzati 473,9 millió Ft összegű támogatás mellé a Csiky 
Gergely Színház működési kiadásaihoz.  
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A Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit Kft. 2025. évi 
költségvetésének tervezett fő előirányzatai (üzleti terve): 
 

Bevételek  
Értékesítés nettó árbevétele 400.000 e Ft 
Állami támogatás 695.000 e Ft 

Állami támogatás - bérfejlesztés 
      181.876 e 
Ft 

Önkormányzati támogatás 638.927 e Ft 
Bértámogatás 5.000 e Ft 
EMT pályázat - tematikus 55.000 e Ft 
Pályázati támogatás (NKA) 3.000 e Ft 
GINOP támogatás 24.570 e Ft 
Egyéb bevételek 2.000 e Ft 
 
Bevételek összesen: 2.005.373 e Ft 
Aktivált saját teljesítmény értéke 627 e Ft 
Összesen: 2.006.000 e Ft 
 
Ráfordítások  
Személyi jellegű ráfordítás 1.100.000 e Ft 
Anyagjellegű ráfordítás 874.500 e Ft 
Értékcsökkenés 30.000 e Ft 
Egyéb ráfordítás 1.500 e Ft 
Ráfordítás összesen: 2.006.000 e Ft 

 

 
 

2024. évi statisztikai állományi létszám: 149 fő alkalmazott. 
 
 
A pályázatnak tartalmaznia kell: 
 
- a kaposvári Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit Kft. 

irányítására, működtetésére, tevékenységének szervezésére és menedzselésére vonatkozó 
konkrét szakmai és vezetői programot; 

- a működtetési koncepcióhoz kapcsolódóan a gazdasági társaság 5 évre vonatkozó üzleti tervét; 
- a pályázó által megvalósítani kívánt hosszabb távú művészeti koncepciót, a tervezett műsorok 

és egyéb rendezvények szakmai koncepcióját, több évadra vonatkozó produkciós terveket; 
- az alkotótársak/együttműködő szakmai partnerek felsorolását; 
- jogszabályban meghatározott esetben a művészeti vezető megnevezését és nyilatkozatát 

nyertes pályázat esetén a felkérés elfogadásáról; 
- a kulturális, művészeti és szórakoztató rendezvények látogatottságát fejlesztő törekvéseket; 
- a gazdálkodás hatékonyságát növelő elképzeléseket; 
- a pályázó személyes motivációját. 
 
A felsorolt tartalmi elemek hiánypótlására nincs lehetőség, ezek hiányában a pályázat érvénytelen. 
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A pályázathoz csatolni kell: 
 
- a pályázó részletes szakmai életrajzát, 
- a pályázó szakmai/vezetői gyakorlatának igazolását, 
- a szakirányú végzettséget, szakképzettséget tanúsító okirat(ok) másolatait; 
- érvényes (90 napnál nem régebbi) hatósági erkölcsi bizonyítványt a Ptk. 3:22.§. (4)-(6) 

bekezdései szerinti feltételek igazolásáról; 
- a pályázó nyilatkozatát a benyújtott dokumentumok hitelességéről, 
- a pályázó nyilatkozatát a bérigényről; 
- a pályázó hozzájáruló nyilatkozatát ahhoz, hogy a pályázatában szereplő személyes adatait a 

pályázati eljárásban résztvevők kezeljék, továbbítsák, sikeres pályázat esetén a pályázatot a Kr. 
szerint a döntést követő 15 napon belül megküldjék az előadó-művészeti szervezetek 
működésével összefüggő közigazgatási hatósági és szolgáltatási feladatokra 
kormányrendeletben kijelölt szerv részére annak megismerhetősége és nyilvánosságra hozatala 
érdekében; 

- a pályázó az egyes vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségekről szóló 2007. évi CLII. törvény 
által előírt vagyonnyilatkozat tételre vonatkozó előzetes kötelezettségvállalását; 

- a pályázó nyilatkozatát arról, hogy az Mt. 211.§. (2) bekezdése értelmében személyével 
kapcsolatban összeférhetetlenség nem áll fenn vagy megbízása esetén az összeférhetetlenséget 
a jogszabályban foglalt határidőben megszünteti; 

- a pályázó nyilatkozatát arról, hogy megfelel a vezető tisztségviselővel szemben a jogszabály 
által meghatározott követelményeknek, valamint nem állnak fenn vele szemben a vezető 
tisztségviselőkkel szemben a jogszabályokban meghatározott kizáró okok, melynek keretében 
köteles nyilatkozni különösen arról, hogy:  

 megfelel a Ptk. 3:22.§. (1) bekezdése szerinti követelménynek; 
 a Ptk. 3:115.§-a értelmében személyével kapcsolatban összeférhetetlenség 

nem áll fenn; 
 nem áll cégbíróság által vezető tisztségviselői tevékenységtől eltiltást 

kimondó határozat hatálya alatt; 
 
 

 nem esik az egyesülési jogról, a közhasznú jogállásról, valamint a civil 
szervezetek működéséről és támogatásáról szóló 2011. évi CLXXV. 
törvényben vezető tisztségviselővel szemben meghatározott kizáró okok alá; 

- a pályázó nyilatkozatát arról, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Köznevelési, 
Tudományos és Kulturális Bizottsága, valamint Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat 
Közgyűlése a személyét érintő napirendi pont tárgyalásakor nyilvános vagy zárt ülést tartson. 

 
A pályázók a pályázat elkészítéséhez pályázati dokumentációt igényelhetnek Erdei-Vigh Éva 
kulturális referensnél elektronikus úton az erdei-vigh.eva@kaposvar.hu email címen, mely 
tartalmazza a színház alapító okiratát, szervezeti és működési szabályzatát, a működés 
alapmutatóit, a 2024. évi számviteli beszámolót, a 2025. évi üzleti tervet és a 2026/2027-as évadra 
vonatkozó műsortervet. A színházról általános információk a www.csiky.hu honlapon, a kulturális 
központról pedig az www.egyudkaposvar.hu honlapon érhetők el. Pályázati információ dr. Gróf 
Regina irodavezetőtől kérhető hivatali időben a 82/501-540-es telefonszámon. 
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Javadalmazás: 
A munkabér a Munka Törvénykönyve rendelkezései, a pályázó által megjelölt bérigény és a 
lefolytatott béralku alapján kerül megállapításra. Az egyéb juttatásokra a javadalmazási szabályzat 
rendelkezései irányadók. 
 
A pályázat benyújtásának határideje: a Kulturális és Innovációs Minisztérium honlapján 
való közzétételtől számított 30 munkanap – 2025. augusztus 29. 
 
A munkaviszony kezdő és befejező időpontja: 
 
A vezetői munkakör és az ügyvezetői tisztség betöltése 2025. október 1. napjától 2030. 
szeptember 30. napjáig fennálló öt éves határozott időre szóló munkaviszony keretében történik. 
Munkába lépés napja: 2025. október 1. 
 
A pályázat benyújtásának követelményei: 
 
Formai követelmény: A pályázatot Times New Roman betűtípus, 12-es betűméret szimpla sorköz, 
margók 2,5 cm, sorkizárt, oldalakat számozva kell elkészíteni és a pályázati anyagot csúszósín + 
borítóval bekötve kell benyújtani. 
 
Benyújtás módja: A pályázatot Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesterének címezve kell 
postai úton vagy személyesen (7400 Kaposvár, Kossuth tér 1.) benyújtani egy eredeti nyomtatott 
példányban, a zárt borítékon feltüntetve: „Pályázat a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ 
Közhasznú Nonprofit Kft. munkáltató vezetője munkakörére, ügyvezetői tisztségére”. 
Tértivevényes postai küldemény esetén a postára adás napja legkésőbb a benyújtási határidő utolsó 
napja lehet. Személyes leadásra a Polgármesteri Igazgatóságon a régi épület I. emelet 119. számú 
irodában van lehetőség hivatali időben. 
A borítékon fel kell tünteti a „Csiky Gergely Színház igazgatói pályázat” megjelölést. A pályázat 
második példányát elektronikusan, az eredetivel megegyező tartalommal a human@kaposvar.hu 
email címre kell megküldeni egy pdf. formátumú dokumentumban. 
 
A pályázat elbírálásának rendje:  
 
A megbízásról a Szakértői Bizottság, valamint a Köznevelési, Tudományos és Kulturális Bizottság 
véleményének ismeretében Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése dönt. A 
pályázat tartalma a megbízón és a pályázati eljárásban részt vevőkön kívül más személlyel csak a 
pályázó előzetes beleegyezésével közölhető. A kinevezési jogkör gyakorlója a Kr. 6.§. (5) 
bekezdése alapján a sikeres pályázat egy példányát megküldi az előadó-művészeti szervezetek 
működésével összefüggő közigazgatósági hatósági feladatok ellátására kijelölt Pest Megyei 
Kormányhivatal részére, mely szerv gondoskodik a sikeres pályázat nyilvánosságának 
biztosításáról.  A nem nyertes pályázatok a döntést követően visszaküldésre kerülnek. 
 
A pályázat kiírója fenntartja magának a jogot, hogy a pályázatot eredménytelennek nyilvánítsa. A 
kiíró nem vállalja a pályázat benyújtásával kapcsolatban felmerült költségek, kár megtérítését. 
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A pályázati felhívás közzététele: 
 

Kulturális és Innovációs Minisztérium honlapján - 2025. július 17-én 
https://kormany.hu/kulturalis-es-innovacios-miniszterium 

Kaposvár város honlapján - 2025. július 17-én 
https://kph.kaposvar.hu 

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Csillag Gábor jegyző 
Határidő:  2025. július 17. 

 
6. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú 

Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatói álláshelyére beérkezett pályázatokat véleményező szakmai 
bizottságba a fenntartó képviselőjeként felkéri Vidnyánszky Attilát, a Magyar Nemzeti 
Színház Nonprofit Zrt. vezérigazgatóját és dr. Pintér Rómeó alpolgármestert, ezen felül, 
amennyiben van rá jogszabályi lehetőség Pogány Juditot és Molnár Piroskát a város 
díszpolgárait is. 

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Csillag Gábor jegyző 
Határidő:  2025. július 31. 
 

7. A Közgyűlés felkéri a Polgármestert, hogy a szakmai bizottság törvényben meghatározott 
delegáló szervezeteit a delegálás érdekében keresse meg. 

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:  2025. július 31. 

 
Szita Károly polgármester megköszönte Fülöp Péter igazgató munkáját, a megbízott igazgatónak 
jó munkát kívánt.  
 
-----4.) Előterjesztés a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola igazgatói - magasabb vezetői 

- beosztásának ellátására vonatkozó megbízásról----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
Szita Károly polgármester szeptemberig igazgatja még Fekete Ádám a Sportiskolát. Akkor, 
amikor átvette a Sportiskolát igazgató úr, a legfontosabb célkitűzése volt, hogy a kaposvári 
fiataloknak adjon lehetőséget arra, hogy sportolhassanak. Sportágakkal bővült a sportiskola, 10 
sportága van már. Jelentős önkormányzati támogatással működik, de az utóbbi években olyan 
struktúrát alakítottak ki, hogy az önkormányzati támogatás évek óta ugyanannyi. Kap támogatást 
az államtól, és egyéb helyekről. Voltak beruházások is, amik az ő közreműködésével készültek el. 
Jégcsarnok, hulladékhő hasznosítása, napelemparkot is jó lenne kialakítani az Aréna környékén. 
Megköszönte a munkáját, de jó szívvel támogatja, hogy újra ő legyen az igazgató.  
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Fekete Ádám igazgató, pályázó megköszönte az elmúlt öt évi bizalmat és a sok segítséget, hogy 
a KASI-ból a régió legerősebb sportiskoláját építhették fel. Sok sikerben volt részük, sok feladatot 
megoldottak, viszont ahhoz, hogy tovább tudjanak fejlődni, rengeteg munka vár még rájuk. A 
testület támogatását kérte, hogy folytatni tudja a megkezdett munkát.  
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

 
-----Hozzászólások----- 

 
 
Kárpáti Tímea alpolgármester a képviselők figyelmébe ajánlotta a pályázót, mivel maximálisan 
támogatható az igazgatói megbízásának meghosszabbítása. Az ő tevékenysége mellett közel ezer 
gyermek sportol a KASI-ban, közel tíz százalékuk válogatott. Vannak még olyanok is, akik már 
bekerültek a felnőtt csapatokba. Egyszer azt mondta, hogy a célkitűzése volt, hogy a KASI folyjon 
a csapból is. Azt gondolja, hogy igen. Minden rendezvényen képviselik magukat. A csap átmérőjét 
bővítsék legfeljebb. Jó munkát kívánt.  
 
Szavazás eredménye 
 
#: 88   Száma: 25.06.26/4/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:15  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: A testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 18 100.00 100.00 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
51/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvári Sportközpont 
és Sportiskola igazgatói – magasabb vezetői – beosztásának ellátására vonatkozó megbízásról 
szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 
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2025. október 1. napjától 2030. szeptember 30. napjáig megbízza Fekete Ádámot a Kaposvári 
Sportközpont és Sportiskola igazgatói – magasabb vezetői – beosztásának ellátásával edző 
munkakörben. 
 
Illetménye:  800.000,-Ft. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő: 2025. július 15. (közlésre) 

2025. szeptember 15. (a magasabb vezetői megbízás elkészítésére) 
 
 
-----5.) Előterjesztés óvodavezetői (igazgatói) beosztás ellátására vonatkozó megbízásról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy a legutóbbi ülésen döntöttek arról, hogy óvodai 
struktúrát alakítanak át a hatékonyság javítása érdekében. Vannak pozitív tapasztalatok más 
városok életében. A vezetésre pályázatot írtak ki, egy pályázó volt, Szőllősiné Gyüre Gabriella 
pályázata. Óvodából jött a hivatalba dolgozni, nem is egy könnyű légkörben nevelkedett, ahol 
erősnek kellett lennie. Utána az óvodák felügyeletét látta el a Hivatalban. Örült neki, hogy 
benyújtotta a pályázatát. Átadta a szót a pályázónak. 
 
Szőllősiné Gyüre Gabriella pályázó azt gondolta, hogy többnyire mindenki ismeri. A szakmai 
munkája részletesen benne volt a pályázatába. Amikor 27 év óvodapedagógusi munkát hivatali 
munkára cserélte, az volt a motivációja, hogy sokkal többet fog tudni segíteni az oviknak, fenntartói 
oldalról is támogatva az óvodákat. Közel nyolc év távlatában a fenntartói oldalról is megtapasztalva 
a feladatokat és még a 27 év óvodai munkával összesen talán kellő tapasztalattal vértezte fel, hogy 
szeretné a kaposvári óvodákat szolgálni kellő alázattal. Hisz ebben az új struktúrában, és minden 
pozitívumát szeretné megmutatni az óvodáknak. Alpolgármester asszony szavaival élve szeretné, 
ha a kaposvári óvodák is a csapból folynának. A lendületet és a változást szeretné elérni ezzel az 
új rendszerrel.  
 

-----Kérdések----- 
 
Pintér Attila képviselő kérdése volt, hogy a helyettesek kiválasztása hogyan fog történni? Lesz 
két főállású helyettes és lesz egy olyan helyettes, aki 20 órában helyettes lesz, 20 órában pedig 
csoportban fog dolgozni. Duális képzés egyetlen óvodában van, a Petőfi Utcai Óvodában. Ha az 
óvodának lesz külön szakmai vezetője, mint az összes többi tagóvodának, plusz lesz még egy 
helyettes, akkor érti a dolgot. Ha a Petőfi Utcai Óvodában nem lesz szakmai vezető, hanem csak 
az lesz, aki 20 órában csoportban lesz, 20 órában helyettes lesz, akkor úgy gondolja, hogy az 
nagyon nagy teher lesz. Hogy lesz a helyettesítés megoldva? 
 
Szőllősiné Gyüre Gabriella pályázó az első kérdésre a válasza, hogy jogszabály nem ír elő 
pályáztatást helyettesek és tagóvodavezetők tekintetében. Úgy gondolja, hogy ahhoz, hogy az új 
struktúra felálljon nincs idő. Ha pályáztatni kellene, akkor szeptember 1-vel nem tud elkezdődni a 
hatékony szakmai munka. Első körben azt javasolta, hogy a meglévő tagóvodavezetőkkel és a 
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meglévő vezetőkkel töltsék be ezeket a posztokat. Javasolt egy év megbízást, hogy kiderüljön 
hogyan működik a munka helyettesek és tagóvodavezetők tekintetében. Mivel még nem látják a 
teljes munkát, és hogy mi mivel jár, azt gondolja, hogy jobb egy csoportban dolgozó nem 
függetlenített helyettessel dolgozni, és később függetlenített helyettest kinevezni. Tudja, hogy a 
duális képzés nagyon nagy feladatot ró a Petőfi Óvodára. Mindenképpen úgy szeretnék, hogy 
szakmai vezetője is legyen az óvodának és ezen felül lesz egy helyettese, aki a duális képzésért 
felelős. Nem csak a Petőfi Óvodában lesz majd duális képzés, hanem az összes többiben is, mert 
nagyon sok az óvodapedagógus jelölt.  
 

-----Hozzászólások----- 
 
Pintér Attila képviselő megnyugtató volt a válasz. Tudja, hogy igény van a duális képzésre. 
Hosszabb távon, ha lesz rá idő, akkor célszerű lesz pályáztatni a pozíciókat.  
 
Vörös Péter tanácsnok az ide felvételi eljárásban is nagyon népszerű volt az óvodapedagógus 
szak. Ha létrejön az új struktúra, mindenképpen szeretnék az egyetemmel megújítani a 
megállapodást, hogy az óvónőjelöltek tudjanak részt venni duális képzésben.  
 
Kárpáti Tímea alpolgármester támogatta a pályázót. Ha még tíz pályázat érkezett volna, akkor 
is az ő képességei lennének a legmegfelelőbbek. A szülőkkel megtalálja mindig a hangot, olyan 
szakmai tudása van, ami ehhez a pozícióhoz kell.  
 
Szavazás eredménye 
 
#: 89   Száma: 25.06.26/5/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:25  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 18 100.00 100.00 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
52/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta az óvodavezetői 
(igazgatói) beosztás ellátására vonatkozó megbízásról szóló előterjesztést és az alábbi határozatot 
hozta: 
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A Közgyűlés megbízza – határozatlan időre szóló köznevelési foglalkoztatotti jogviszonyba 
történő egyidejű kinevezése mellett– 2025. augusztus 16. napjától 2030. augusztus 15. napjáig 
Szőllősiné Gyüre Gabriellát a Kaposvári Óvodai Központ óvodavezetői – igazgatói – beosztásának 
ellátásával. 

 
Illetmény:     716.900 Ft 
Igazgatói megbízási díj:          557.583 Ft  
Illetmény összesen (kerekítve):    1.274.500 Ft 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő:  2025. július 18. (közlésre) 
 2025. július 31. (az igazgatói megbízás elkészítésére) 
 
 
Szita Károly polgármester gratulált a döntéshez, jó munkát kívánt neki.  
 
 

-----6.) Előterjesztés a polgármester és az alpolgármesterek díjazásáról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések----- 
 
Pintér Attila képviselő a polgármestert kérdezte, hogy a fizetésének a növekményét jótékonysági 
célra felajánlja-e? 
 
Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy hasonlóan gondolkodik, mint a 
szombathelyi kollégája. Nem vette fel a ki nem vett szabadságának a pénzét. Nem tartotta 
helyénvalónak. A fizetését felveszi, de egészen biztos, hogy többet ad másoknak, mint a képviselő 
a tiszteletdíjából. Nem osztja meg ezt.  
 

-----Hozzászólások----- 
 
Erdélyi Ákos tanácsnok érti, hogy törvényi előírás az emelés, de nem tud róla, hogy tiltakoztak 
volna ellene. Ez is egyfajta elvonás a várostól, mert a kifizetést előírják, de pénzt nem adnak rá. 
Szerinte minden magyar dolgozó örülne, ha ilyen sűrű és ilyen mértékben lenne jogosult a 
fizetésemelésre. Úgy látszik, hogy ez csak a polgármester és az alpolgármestereknek jár. Az őket 
és a vezetőket segítő dolgozóknak nem biztosítanak tisztességes mértékű fizetésemelést. Nem tartja 
korrektnek az előterjesztésben szereplő béremelést. Amennyiben mégis megszavazzák, javasolta, 
hogy legalább az emelést tegyék vissza a város kasszájába.  
 
Dr. Nadrai Norbert József képviselő ügyrendi javaslata volt, nem véletlenül mondta azt, hogy a 
Pénzügyi Bizottság előzetes véleménye nélkül nem lehet a testületnek megtárgyalni az SZMSZ 
alapján. Ennek érdekében módosító indítványt nyújtott be a mai napon, amelyben van egy 
mozgástere a Közgyűlésnek az alpolgármesterek tekintetében. Kaposváron egy főállású 
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alpolgármester volt, sokkal több feladattal és emberrel. Jelentősen leszűkültek a feladatok. 
Amennyiben úgy dönt, hogy a három főállású alpolgármestert megtartja, abban az esetben 70%-
on állapítsa meg a bért, ha visszatér az egy főállású alpolgármesterhez, akkor állapítson meg egy 
magasabb összeget. A törvény alapján a polgármesternek van lehetősége arra, hogy kiválassza az 
egy helyettesét. Kérte, hogy szavazzanak a módosító indítványról.  
 
Pintér Attila képviselő tudja, hogy jogszabályi kötelezettségről van szó, fontolják meg, hogy a 
növekményt milyen célra fordítják. Szerinte egy adományozás nagyon jó cél lenne. 
 
Szita Károly polgármester a képviselők háromszázezer forintot keresnek és kéthavonta egyszer 
ülnek itt. Véleménye szerint helyesen teszik, hogy többet kérnek, mivel ők minden nap itt vannak. 
Mindhárom alpolgármesterre szüksége van, most 80%-on vannak, és ezt még emelni is szeretné. 
A fizetésével mindenki azt tesz, amit akar. Másképp nevelkedett, ő nem teszi közzé, hogy kinek 
segít.  
 
Szavazás eredménye 
 
#: 90   Száma: 25.06.26/6/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:36  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a módosító javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 0 0.00 0.00 
Nem 13 92.86 72.22 
Tartózkodik 1 7.14 5.56 
Szavazott 14 100.00 77.78 
Nem szavazott 4   22.22 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 91   Száma: 25.06.26/6/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:36  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 72.22 72.22 
Nem 2 11.11 11.11 
Tartózkodik 3 16.67 16.67 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
53/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a polgármester és az 
alpolgármesterek díjazásáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 
 
1.) A Közgyűlés megállapítja, hogy a polgármester illetménye a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv.) 71.§. (2) és 
(4a) bekezdése alapján 2025. július 1. napjától havonta 3.003.100,-Ft, költségtérítése a Mötv. 
71.§. (6) bekezdése alapján havonta 450.465,-Ft. 

 
Felelős:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
   Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  azonnal 

 
2.) A Közgyűlés a foglalkoztatási jogviszonyban álló alpolgármesterek illetményét a Mötv. 80.§. 

(1) bekezdése szerint 2025. július 1. napjától havonta 2.402.500,-Ft-ban állapítja meg, 
költségtérítésük a Mötv. 80.§. (3) bekezdése alapján havonta 360.375,-Ft. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  azonnal 

 
-----7.) Előterjesztés a KAPOS HOLDING Nonprofit Zrt. tagvállalatainak beolvadásáról 

 ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 
 
#: 92   Száma: 25.06.26/7/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:38  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
54/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a KAPOS HOLDING 
Nonprofit Zrt. tagvállalatainak beolvadásáról szóló előterjesztést és az alábbi határozatokat hozta: 
 
1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 100 %-os 
önkormányzati tulajdonban lévő KAPOS HOLDING Nonprofit Zrt-be (székhely: 7400 Kaposvár 
Cseri út 16., cégjegyzékszám:14-10-300273, adószám:23084650-2-14) mint átvevő jogi személybe 
beolvad a Kapos Sport Nonprofit Kft. (székhely: 7400 Kaposvár, Cseri út 16.; cégjegyzékszám:14-
09-317625, adószám:27974687-2-14), a Kaposvári Élmény-és Gyógyfürdő Nonprofit Kft. 
(székhely: 7400 Kaposvár, Csik Ferenc sétány 1.; cégjegyzékszám:14-09-311195, 
adószám:23185610-2-14), a Kaposvári Nagypiac Kft. (székhely: 7400 Kaposvár, Baross G. u. 5-
13., cégjegyzékszám: 14-09-307256, adószám: 13497886-2-14), a Kaposvári Parkolási Kft. 
(székhely: 7400 Kaposvár, Cseri út 16.; cégjegyzékszám:14-09-305578, adószám:13121305-2-14), 
az Aquamedical Kft.(székhely: 7400 Kaposvár, Csik Ferenc sétány 1.; cégjegyzékszám:14-09-
313950, adószám:24795638) és a KAPOS TV ÉS RÁDIÓ Nonprofit Kft. (székhely: 7400 
Kaposvár, Kossuth L. u. 6.; cégjegyzékszám:14-09-308668, adószám:14540688-2-14).  
 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése elfogadja a KAPOS HOLDING 
Nonprofit Zrt. jelen határozat 1. számú mellékletét képező, nyitó vagyonmérleg tervezetét és 
vagyonleltár tervezetét. 
 
4. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése akként határoz, hogy a beolvadást 
követően az átvevő KAPOS HOLDING Nonprofit Zrt. jegyzett tőkéje 1.592.157.000 Ft lesz. 
Az alaptőke leszállítása tőkekivonás érdekében történik. Az alaptőke csökkenés összege: 
416.986eFt. Az alaptőke leszállítás az „A” és „B” sorozatú részvényeket is érinti. Az alaptőke 



44 

 

leszállítás módja: az „A” sorozatba tartozó részvények névértékének és a „B” sorozatba tartozó 
részvények darabszámának csökkentése. 
 
5. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése jelen határozatával elfogadja a 2. 
számú melléklet szerinti egyesülési tervet és a 3. számú melléklet szerinti egyesülési szerződést. 
 
6. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése jelen határozatával jóváhagyja a 
KAPOS HOLDING Nonprofit Zrt. beolvadást követően hatályba lépő, jelen határozat 4. számú 
mellékletét képező alapszabályát. 
 
7. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése jelen határozatában rögzíti, hogy a 
beolvadással a beolvadó társaságok megszűnnek, jogutódjuk az átvevő társaság. A beolvadáshoz 
fűződő joghatások 2025. augusztus 31. napjával állnak be. 
 
8. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése felhatalmazza a beolvadó cégek 
ügyvezetőit, valamint a KAPOS HOLDING Nonprofit Zrt. vezérigazgatóját a határozat melléklete 
szerinti egyesülési terv részét képező egyesülési szerződés aláírására. 
 
9. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése kijelöli az egyesülést (beolvadást) 
követően továbbműködő átvevő KAPOS HOLDING Nonprofit Zrt-t, hogy az egyesüléssel 
kapcsolatos közlemény közzétételét a jogszabályban előírt határidőn belül kezdeményezze a 
Cégközlönynél. 
 
10. A beolvadásban résztvevő társaságoknál munkavállalói érdek-képviseleti szerv nem működik, 
ezért ilyen irányú tájékoztatási kötelezettség nem áll fenn. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Gombos Attila vezérigazgató 

Balogh Beáta gazdasági igazgató  
Határidő:  2025. augusztus 31. 
 
 
 

-----8.) Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: Ltv.) 
végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 
 
#: 93   Száma: 25.06.26/8/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:39  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a rendelet-módosításról az alábbiak szerint szavazott: 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 18 100.00 100.00 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 19/2025.(VII.8.) 
önkormányzati rendeletét a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: Ltv.) 
végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 
 

-----9.) Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

 
Szavazás eredménye 
 
#: 94   Száma: 25.06.26/9/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:40  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 18 100.00 100.00 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
55/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta Kaposvár 
Településrendezési eszközeit érintő döntésekről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 
 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése 377/2005. (XII. 14.) számú 
határozattal jóváhagyott és többször módosított településszerkezeti tervét az „M31/2024-
OTÉK” jelű módosítás kapcsán: 
 
a) a 610-es út –Keceli bejáró – Kőrösi Csoma S. utca – Egyenesi út – közigazgatási határ által  

határolt tömb vonatkozásában a határozat 1. melléklete szerinti,  
b) az Árpád utca – Töhötöm utca – Kós Károly utca – 2002 hrsz.-ú tervezett út – Virág utca 

által határolt tömb vonatkozásában a határozat 2. melléklete szerinti,  
c) a Kapos folyó – Nádasdi patak – Pécsi utca – belterületi határ által határolt tömb  

vonatkozásában a határozat 3. melléklete szerinti,  
d) a Tókaji utca külterületi szakaszához csatlakozó ingatlanok vonatkozásában a határozat 4.  

melléklete szerinti,  
e) a Csillag utca – 17650 hrsz.-ú út – Somhegyi utca – Nádasdi utca – belterületi határ által  

határolt tömb vonatkozásában a határozat 5. melléklete szerinti tartalommal módosítja.  
 
Felelős:              Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:           azonnal 

 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése elrendeli a településszerkezeti terv 

egységes szerkezetben történő feldolgozását. 
 

Felelős:                Szita Károly polgármester 
Közreműködik:    Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:             azonnal 

 
3. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése az „M31/2025-OTÉK” jelű módosítás 

kapcsán az Állami Főépítész SO/08/00219-6/2025. számú záró szakmai véleményét elfogadja. 
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Felelős:    Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:     azonnal  

 
4.  Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy döntött, hogy a Kaposvár 

„M30/2024-OTÉK” jelű településrendezési eszközök módosítási eljárása során a partnerek és 
véleményezésre jogosult szervek véleményeit és az arra adott tervezői válaszokat összefoglaló, 
az előterjesztés 2. melléklete szerinti jegyzőkönyvet elfogadja. 

Felelős:              Szita Károly polgármester  
Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:            azonnal 

 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 95   Száma: 25.06.26/9/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:40  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 18 100.00 100.00 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 20/2025.(VII.8.) 
önkormányzati rendeletét Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről szóló 
önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----10.) Előterjesztés Borovitz Imre szobrász- és kőfaragóművész által készült sírhely 
védetté nyilvánításáról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 
Szavazás eredménye 
 
#: 96   Száma: 25.06.26/10/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:40  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 18 100.00 100.00 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 21/2025.(VII.8.) 
önkormányzati rendeletét a temetőkről és a temetkezésről szóló 20/2000. (VI. 20.) 
önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 

-----11.) Előterjesztés a 2025/2026-os nevelési év előkészítéséről----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések----- 
 

Pintér Attila képviselő a év közben óvodákba jelentkező gyerekek esetében próbálják meg 
felajánlani azokat az óvodákat, ahol kisebb létszámú csoportok vannak. Nem okoz gondot, hogy 
nem tudják abba az óvodába íratni a gyerekeket, ahova szeretnék, hanem ahol hely van?  
 
Szita Károly polgármester hiába vannak beiskolázási körzetek akár az óvodákban, akár az 
iskolákban. Nem ez a támpont a szülőknek, hanem hogy hol dolgoznak. Eltérő módon ítélik az 
iskolákat, óvodákat. Véleménye szerint mindegyik kiváló. Ez aránytalanságokat hoz.  
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Szőllősiné Gyüre Gabriella köznevelési referens ugyanazt akarta elmondani, mint polgármester 
úr. Akik év közben viszik a gyereket óvodába, azoknak muszáj intézményt választani. Velük 
könnyebb ezt a lehetőséget elfogadtatni. A sajátos nevelésű gyerekeknek nem mindegy, hogy hány 
fős csoportba kerülnek.  

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 97   Száma: 25.06.26/11/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:44  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 18 100.00 100.00 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 18 100.00 100.00 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 0   0.00 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
56/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a 2025/2026-os nevelési 
év előkészítéséről szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 
 

1. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Óvodai Központban a 2025/2026-os nevelési 
évben összesen 73 óvodai csoportot indít. 

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető  

Balogh Beáta igazgató    
Határidő:      2025. augusztus 16. 
 

2. A Közgyűlés úgy határozott, hogy azoknál az óvodáknál, ahol a gyermeklétszám eléri a 
csoportonként maximálisan felvehető 25 főt, 20 százalék létszámátlépést engedélyez.  

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető  

Balogh Beáta igazgató    
Határidő:      2025. szeptember 1. 
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3. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Óvodai Központ Petőfi Sándor Utcai 
Székhelyén 2025. augusztus 16-tól egy óvodai csoportot, valamint a Kaposvári Óvodai 
Központ Arany János Tagóvodájában szintén egy óvodai csoportot szüneteltet. A Kaposvári 
Óvodai Központtól (Petőfi Sándor Székhelytől) 2 fő óvodapedagógus és 1 fő dajka álláshelyet, 
valamint az Arany János Tagóvodától szintén 2 fő óvodapedagógus és 1 fő dajka álláshelyet 
elvon. Az intézmény költségvetését 12.148.360 Ft személyi juttatás és 1.579.286 Ft szociális 
hozzájárulási adó, összesen 13.727.646 Ft előirányzattal csökkenti. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető 

Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2025. augusztus 16. 
 
 

4. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a 2025/2026-os nevelési évre az óvodák nyári takarítási 
és karbantartási szünetének időpontjára az alábbiakban tesz javaslatot:  

 
 Intézmény neve Zárás 

időtartama 
Zárás  Nyitás 

időpontja 
Zárás Nyitás 

időpontja 

Festetics Karolina 
Tagóvoda 

4 
hét 

Nyitva 

július 20-augusztus 16 augusztus 17. 

Tallián Gyula Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

július 20-augusztus 16 augusztus 17. 

Rét Utcai Tagóvoda 4 
hét 

július 20-augusztus 16 augusztus 17. 

Kaposvári Óvodai 
Központ 
Petőfi Utcai Óvoda 

4 
hét 

július 20-augusztus 16 augusztus 17. 

Honvéd Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

július 20-augusztus 16 augusztus 17. 

Tar Csatár Tagóvoda 4 
hét 

július 20-augusztus 16 augusztus 17. 

Béke Utcai Tagóvoda 4 
hét 

július 20-augusztus 16 augusztus 17. 

Szigetvári Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

július 20-augusztus 16 augusztus 17. 

Fésűs Éva Tagóvoda 4 
hét 

július 20-augusztus 16 augusztus 17. 

Madár Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

július 20-augusztus 16 augusztus 17. 

 
Kaposfüredi 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 22-július 19. július 20. 
Nyitva 
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Nemzetőr Sori 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 22-július 19. július 20. 

Temesvár Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 22-július 19. július 20. 

Damjanich Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 22-július 19. július 20. 

Szántó Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 22-július 19. július 20. 

Búzavirág Tagóvoda 4 
hét 

június 22-július 19. július 20. 

Arany János 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 22-július 19. július 20. 

Szentjakabi Tagóvoda 4 
hét 

június 22-július 19. július 20. 

Jutai Úti Tagóvoda 4 
hét 

június 22-július 19. július 20. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető 

……………….óvoda igazgató 
Határidő:   2025. szeptember 1. 
 
 
5. A Közgyűlés a 2025/2026-os nevelési évre az óvodák nyitvatartási idejét az alábbiak szerint 

határozza meg: 
 

Intézmény 

Reggeli 
nyitás 

időpontja 

Délutáni 
zárás 

időpontja 

Napi 
nyitvatartási 
idő (órában) 

Kaposvári Óvodai Központ 
(Petőfi Sándor Utcai Székhely Óvoda)  

 
6,30 

 
17,30 

 
11,00 

Festetics Karolina Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Temesvár Utcai Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Damjanich Utcai Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Tallián Gyula Utcai Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Fésűs Éva Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Béke Utcai Tagóvoda 6,30 17.00 10,30 
Jutai Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Arany János Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Búzavirág Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Rét Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Szigetvár Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Madár Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Nemzetőr Sori Tagóvoda 7,00 17,30 10,30 
Honvéd Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Kaposfüredi Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
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Tar Csatár Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Szántó Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Szentjakabi Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 

 
    Felelős:  Szita Károly polgármester 
    Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
                  …………………. óvoda igazgató 
    Határidő:   2025. szeptember 01.  
 
6. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a nyári napközis tábort öt hét időtartamra 2025. június 30-

tól augusztus 01-ig szervezi meg, melyhez a szükséges 3 800 ezer Ft pénzügyi fedezetet 
biztosítja az önkormányzat a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság számára a 2025. évi 
költségvetés céltartalékában elkülönített keret terhére.  

 
 Felelős:     Szita Károly polgármester 
 Közreműködik:      Balogh Beáta igazgató 

                     dr. Gróf Regina irodavezető 
                     Sziberné Fehér Éva GESZ igazgató 

 Határidő:           2025. június 28. 
 
 
Szita Károly polgármester elfoglaltsága miatt távozott és átadta az ülés vezetését Borhi Zsombor 
alpolgármesternek.  
 
A testület 17 fővel folytatta az ülést.  
 
 

-----12.) Előterjesztés a Közgyűlés 2025. évi munkatervének felülvizsgálatáról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

Szavazás eredménye 
 
#: 98   Száma: 25.06.26/11/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:55  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
57/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a Közgyűlés 2025. évi 
munkatervének felülvizsgálatáról szóló előterjesztést, és a 145/2024. (XI. 28.) önkormányzati 
határozatával elfogadott 2025. évi munkaterv II. félévre vonatkozó részét nem módosítja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő:   2025. november 27. 
 

-----13.) Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 99   Száma: 25.06.26/12/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:56  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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58/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a lejárt határidejű 
közgyűlési határozatokról szóló előterjesztést, és azt elfogadta. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 Határidő:  folyamatos 
 

-----14.) Előterjesztés a Kaposvári Óvodai Központ alapító okiratáról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 100   Száma: 25.06.26/13/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:57  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 94.12 88.88 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
 
59/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvári Óvodai 
Központ alapító okiratáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 
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1. A Közgyűlés a Kaposvári Petőfi Sándor Központi Óvoda 7/2025. MO módosító okiratát az 
előterjesztés 1. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 
Határidő: 2025. július 15. 
 

2. A Közgyűlés a Kaposvári Óvodai Központ 7/2025. AO egységes szerkezetű alapító okiratát 
az előterjesztés 2. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 
Határidő: 2025. július 15. 
 

3. A Közgyűlés a Kaposvári Festetics Karolina Központi Óvoda 1/2025. MSZ megszüntető 
okiratát az előterjesztés 3. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 
Határidő: 2025. július 15. 
 

4. A Közgyűlés a Kaposvári Fésűs Éva Központi Óvoda 2/2025. MSZ megszüntető okiratát 
az előterjesztés 4. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 
Határidő: 2025. július 15. 
 

5. A Közgyűlés a Kaposvári Nemzetőr Sori Központi Óvoda 3/2025. MSZ megszüntető 
okiratát az előterjesztés 5. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 
Határidő: 2025. július 15. 
 

6. A Közgyűlés a Kaposvári Rét Utcai Központi Óvoda 4/2025. MSZ megszüntető okiratát az 
előterjesztés 6. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 
Határidő: 2025. július 15. 
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7. A Közgyűlés a Kaposvári Tar Csatár Központi Óvoda 5/2025. MSZ megszüntető okiratát 
az előterjesztés 7. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 
Határidő: 2025. július 15. 

 
-----15.) Előterjesztés a menetrendszerű helyi autóbuszos személyszállításra vonatkozó 

közszolgáltatási szerződés módosításáról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések----- 
 
Pintér Attila képviselő kérdése volt, hogy készültek-e számítások, hogy az új buszok üzemeltetése 
milyen költségmegtakarítást fog eredményezni? Lehetővé teszi az új buszok beszerzése, hogy 
egyes járatok menetrendje sűrűbb legyen? A buszok beszerzését követően megvalósulhat-e az 
igényvezérelt tömegközlekedés Kaposváron?  
 
Borhi Zsombor alpolgármester elmondta, hogy a költségekről készült számítás, de fejből nem 
tudja. Kérte a Jegyzőt, hogy tájékoztassa a képviselőt. Sűrűbbé fognak válni a buszok az egészen 
biztos. Párhuzamosan zajlik egy menetrend-tervezés azzal a munkával, ahogy a buszbeszerzés 
zajlik. Az igényvezérelt közlekedésre vonatkozó kérdésre nem tud konkrétan válaszolni, de a 
beadott pályázatban foglalkoztak a kérdéssel. Nem tudja mi a végleges megoldás.  
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 101   Száma: 25.06.26/14/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 11:59  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 



57 

 

 
 
60/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a menetrendszerű helyi 
autóbuszos személyszállítási közszolgáltatás ellátására vonatkozó közszolgáltatási szerződés 
módosításáról szóló előterjesztést és úgy határozott, hogy a Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a Kaposvári Közlekedési Zrt. között 2012. július 4-én a helyi autóbuszos 
személyszállítási közszolgáltatás ellátására létrejött, 2013. január 1. napjától hatályos 
közszolgáltatási szerződésnek az  IKOP_PLUSZ-1.2.0-23-24-00005 azonosítószámú pályázatra 
vonatkozó 16. számú módosítását jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármestert a 
szerződésmódosítás aláírására. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2025. június 20. 
 

-----16.) Előterjesztés Ballakúti utca elnevezésének pontosításáról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 102   Száma: 25.06.26/15/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:00  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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61/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár 
7338 helyrajzi számú ingatlan a Ballakúti utca elnevezést kapja. 
 

Felelős:                  dr. Csillag Gábor jegyző 
   Közreműködik:            Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
   Határidő:                 2025. szeptember 30. 
 

-----17.) Előterjesztés a Kaposvári Tudományos és Innovációs Park Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság ázsiós tőkeemeléséről----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 
Szavazás eredménye 
 
#: 103   Száma: 25.06.26/16/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:01  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
62/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvári Tudományos 
és Innovációs Park Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ázsiós tőkeemeléséről szóló 
előterjesztést és az alábbi határozatokat hozta: 
 
1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert olyan 
taggyűlési döntés meghozatalára, amely a Kaposvári Tudományos és Innovációs Park Nonprofit 
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Korlátolt Felelősségű Társaság törzstőkéjét 25 ezer Ft pénzbeli hozzájárulással megemeli akként, 
hogy a Társaságban lévő törzstőkéje 1.400 ezer Ft lesz. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2025. június 30. 
 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Kaposvári Tudományos és 
Innovációs Park Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság tőkeemeléshez szükséges pénzbeli 
betétet, 25 ezer Ft-ot a 2025. évi költségvetésének céltartaléka terhére biztosítja. Kaposvár Megyei 
Jogú Város Önkormányzata a taggyűlési határozat meghozatalától számított 15 napon belül a 
Társaság pénzforgalmi számlájára befizeti a 25.000,- Ft összeget 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2025. június 30. 
 
 
-----18.) Képviselői önálló indítvány testvértelepülési kapcsolat létesítéséről a székelyföldi 

Parajd községgel----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
Erdélyi Ákos tanácsnok elmondta, hogy szerencsésnek mondhatja magát, hiszen volt lehetősége 
meglátogatni a parajdi sóbányát, ami marandó emlék lesz a gyermekkorából. Nehéz belegondolni, 
hogy talán már nem láthatják a sóbánya lehetőségeit. A bánya több ezer embernek biztosított 
megélhetést, így mos kilátástalan helyzetbe kerültek a helyiek. Minden magyar felelős minden 
magyarért, ezért elengedhetetlen, hogy segítő kezet nyújtsanak ebben a nehéz időszakban. 
Fontosnak tartotta, hogy társadalmi kapcsolatok építésével és ápolásával segítsék a Parajdon 
élőket, amire a testvérvárosi kapcsolat létesítése kiváló lehetőséget kínálna. 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

----Hozzászólások----- 
 
Pintér Attila képviselő elmondta, hogy bizottsági ülésen tárgyalták a javaslatot. Ott is elmondták, 
hogy bár ez egy nemes kezdeményezés, a költségvetés módosításánál részben érvényt is szereztek, 
hiszen támogatják az ottani közösséget önkormányzati forrásból. Hargita megye székhelye, 
Csíkszereda testvérvárosa Kaposvárnak. Parajd is Hargita megyében található, 3500 lelkes község, 
nem város. Nehéz lenne így testvérvárosi kapcsolatot létesíteni. Azt gondolta, hogy Kaposvárnak 
olyan testvérvárosi kapcsolatai legyenek, amely városoknak a funkciója hasonló legyen 
Kaposvárhoz.  
 
Borhi Zsombor alpolgármester egyetértett az elmondottakkal és az a véleménye, hogy 
Csíkszeredával kötött testvérvárosi kapcsolat olyan szoros és szerteágazó, hogy egy katasztrófának 
a megoldását nem a testvérvárosi kapcsolat fogja megoldani. Ez a kapcsolat valóban jó a kulturális, 
emberi kapcsolatok ápolására, de amikor valakinek a házát elvitte a víz, a megélhetését elvitte a 
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természeti katasztrófa, neki nem testvérvárosi kapcsolatra van szüksége, hanem pénzre. Döntött is 
a Közgyűlés arról, hogy hárommillió forinttal támogatják az ökomenikus szervezetet. Felhívta az 
ottani barátait, hogy hogyan tudna segíteni. Azt mondták, hogy létrehoztak egy segitsparajdon.ro 
nevű oldalt, ahol meg lehet választani, hogy kit szeretnének támogatni célzottan. Kérte a 
képviselőket, hogy aki szeretné támogatni őket, így tegyék.  
 
Erdélyi Ákos tanácsnok megköszönte az információt a támogatással kapcsolatban.  
 
Pintér Attila képviselő Ügyrendi megkérdezte a képviselőt, hogy fenntartja-e az előterjesztését? 
 
Erdélyi Ákos tanácsnok fenntartja az előterjesztését. 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 104   Száma: 25.06.26/17/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:07  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű 
 
A testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 1 6.25 5.56 
Nem 13 81.25 72.21 
Tartózkodik 2 12.50 11.11 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
63/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy nem támogatja 
Erdélyi Ákos tanácsnok képviselői önálló indítványát testvértelepülési kapcsolat létesítésének 
kezdeményezéséről a székelyföldi Parajd községgel. 
 
 

-----19.) Tájékoztató a 2025. évi költségvetés I-IV. havi teljesítéséről és az önkormányzati 
hátralékok alakulásáról----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 
 
#: 105   Száma: 25.06.26/18/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:08  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
64/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette a 2025. 
évi költségvetés I-IV. havi teljesítéséről, illetve az önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló 
tájékoztatót. 
 

-----20.) Előterjesztés a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának szabályairól 
szóló 5/2019. (III.5.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a közműszolgáltató cégeket szeretnék rákényszeríteni 
arra, hogy a munkát minél előbb fejezzék be. A sokadik alkalommal benyújtott módosító indítványt 
nem támogatja.  
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
  
Dr. Nadrai Norbert József képviselő felelevenítette a módosító indítványának tartalmát. Addig 
fizetési kötelme van a közműszolgáltatónak, ameddig nem állítja helyre eredeti állapotába a járdát.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző a módosító indítvánnyal kapcsolatban elmondta, hogy most már új 
választási törvény van, nincs a választási irodának jogköre a plakáthelyek megválasztására. Bárki, 
aki fel akar bontani egy út területet, az engedély alapján teszi, amiben van határidő, hogy meddig 
kell helyreállítani. Amennyiben addig az időpontig nem teszi meg, vagy nem jól teszi meg, 
onnantól kezdve lesz az emelt díj. 
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Szavazás eredménye 
 
#: 106   Száma: 25.06.26/19/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:12  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a módosító indítványról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 2 12.50 11.11 
Nem 12 75.00 66.66 
Tartózkodik 2 12.50 11.11 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 107   Száma: 25.06.26/19/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:12  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 22/2025.(VII.8.) 
önkormányzati rendeletét a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának szabályairól 
szóló 5/2019. (III.5.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 
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-----21.) Előterjesztés az önkormányzati rendeletek hatályosulásáról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a Kaposvár Kártyáról, a sportról szóló és a 
vagyongazdálkodási rendeletek technikai módosítását terjesztette be. A módosító indítványokat 
nem támogatta.  
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 
 

-----Hozzászólások----- 
 
 

Erdélyi Ákos tanácsnok az önkormányzati képviselők tiszteletdíjával kapcsolatban elmondta, 
hogy ebben a gazdasági helyzetben tartsanak önmérsékletet. A fizetőparkolóknál úgy érzi, hogy 
képviselőként megoldható, hogy kifizessék a parkoló cédulákat. SMS-sel is megoldható, 
viszonylag egyszerű. Jó, hogy van készpénzes megoldás is. A képviselői tiszteletdíjból szerinte 
belefér az, hogy eltöröljék ezt a képviselői privilégiumot. Így legalább érzékelik a súlyát annak, 
amikor a fizetőparkolókról és díjazásukról döntenek.  
 
Dr. Nadrai Norbert József képviselő jogegyenlőségi döntésről van szó. Az Országgyűlés nem 
ötévente nyúl hozzá a polgármester és az alpolgármester díjazásához, hanem évente. Arról van szó, 
hogy a Közgyűlés tagjai közül négynek évente fog változni a tiszteletdíja, a többieknek ötévente. 
A parkolással kapcsolatban felidézte Jóföldi úr intelmeit és könyvét. Nem rabszolgaság 
intézményének eltörlését érte el a főszereplő, hanem a rabszolga kereskedelem eltörlését. Később 
érte el a ragszolgaság intézményének eltörlését. A képviselők nem dönthetnek saját maguknak 
kedvezményről, ez egy alapelv. Kérte a képviselőktől, hogy gondolják át, mit szavaznak, 
jogegyenlőségi kérdésekről van szó. Nem véletlenül szokta a szavazásokat közzétenni. A Jogi 
Bizottságon sem volt egyértelmű az állásfoglalás.  
 
Pintér Attila képviselő Ügyrendi Jegyző úr véleményére és állásfoglalására volt kíváncsi, mivel 
itt két jogi állásfoglalásról van szó. Dönthet-e a Közgyűlés ilyen kérdésben vagy nem?  
 
dr. Csillag Gábor jegyző nem osztja Nadrai képviselő jogi álláspontját. Véleménye szerint a 
Közgyűlés dönthet olyan kérdésben, ami a képviselőket érinti. Semmilyen jogszabályt nem sért.  
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 108   Száma: 25.06.26/20/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:20  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített 
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Tárgya: a testület a SZMSZ-szel kapcsolatos módosító indítványról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 2 13.33 11.11 
Nem 12 80.00 66.66 
Tartózkodik 1 6.67 5.56 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 109   Száma: 25.06.26/20/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:20  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a fizetőparkolók üzemeltetésével kapcsolatos módosító indítványról az alábbiak 
szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 3 17.65 16.67 
Nem 12 70.59 66.66 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 110   Száma: 25.06.26/20/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:20  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a Kaposvár Kártyáról szóló rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 23/2025.(VII.8.) 
önkormányzati rendeletét a Kaposvár Kártyáról szóló rendelet módosításáról, mely a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 111   Száma: 25.06.26/20/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:21  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a sportról szóló rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 24/2025.(VII.8.) 
önkormányzati rendeletét a sportról szóló önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 112   Száma: 25.06.26/20/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:21  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
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Tárgya: a testület az önkormányzati vagyongazdálkodásról szóló rendelet-tervezetről az alábbiak 
szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 94.12 88.88 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 25/2025.(VII.8.) 
önkormányzati rendeletét a vagyongazdálkodásról szóló önkormányzati rendelet 
módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 

-----22.) Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el. 
 

-----Hozzászólások----- 
 
Dr. Nadrai Norbert József képviselő a Kontrássy u. 6. sz. alatti ingatlannal kapcsolatban adott be 
módosító indítványt. Nem tartalmazza az előterjesztés a visszavásárlási jog érvényesítését, ezért 
adta be az indítványt. Véleménye szerint minél előbb veszik vissza az épületet, annál kevésbé 
romlik az állapota.  
 
Borhi Zsombor alpolgármester a módosító indítványban írt visszavásárlási jog nem határozatlan 
időre szól. A tulajdonost felszólították, hogy a megjelölt időpontra el kell, hogy készüljön a 
beruházással vagy élnek a visszavásárlási joggal. Jogászként is tudhatja a képviselő, hogy a 
határidő leteltekor – ami 2026. április 26. lesz – meg kell hozni a döntést, hogy élnek-e a 
visszavásárlási joggal.  
 
Dr. Nadrai Norbert József képviselő a visszavásárlási joggal kapcsolatban tett egy javaslatot az 
új Ptk. alapján, hogy határozatlan idejű legyen a határidő. Nem lett mégsem határozatlan idejű a 
visszavásárlási jog.  
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Szavazás eredménye 
 
#: 113   Száma: 25.06.26/21/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:25  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a módosító indítványról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 3 17.65 16.67 
Nem 13 76.47 72.21 
Tartózkodik 1 5.88 5.56 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 114   Száma: 25.06.26/21/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:26  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
65/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 
Megyei Jogú Város Önkormányzata pályázatot ír ki a kaposvári 3904 hrsz-ú, természetben 
Kaposvár, Damjanich utca 17. szám alatt lévő ingatlan tetőszerkezetének távközlési antennák 
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elhelyezésére történő bérbeadására, 3 éves időtartamra, 1.900.000.- Ft/év/legfeljebb 15 m2 
alapterület szolgáltatónként + Áfa minimális bérleti díj összegen azzal, hogy a bérleti díj évente az 
infláció mértékével emelkedik.  
A Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a pályázati eljárás lefolytatására, érvényes ajánlat 
esetén az eljárás eredményének meghatározására, a bérleti szerződés megkötésére. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2025. július 31. (pályázati kiírás közzététele) 
 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy hozzájárul 
nyilvános pályázati eljárás lefolytatása mellett a Kaposvár - Kaposfüred 15385 hrsz-ú ingatlanon 
található füves sportpálya 2025. augusztus 15-től 2025. november 30-ig 168 óra időtartamban, 
illetve 2026. március 15-től 2026. június 30-ig 168 óra időtartamban, mindösszesen 336 óra 
időtartamban 10.000,- Ft/óra +Áfa bérleti díjon történő sport célú hasznosításához az alábbi 
feltételekkel: 

- bérleti díj fizetés feltételei: az őszi szezon bérleti díját egyösszegben december 15. 
napjáig, a tavaszi szezon bérleti díját egyösszegen július 15. napjáig kell megfizetni; 
- a sportpálya használata: kedd, csütörtök, pénteki napokon 18.00 – 20.00 óra között, 
hétvégén havi két-három alkalommal a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola 
Benedek Elek Tagiskolájával történt időpont egyeztetés szerint; 
- a bérlő köteles az öltözőhasználatról és a rezsi költségek fizetéséről a Kaposvári 
Tankerületi Központtal megállapodni; 
- bérlő a bérleményt kizárólagos rendeltetésének megfelelően sport céljára használhatja, a 
bérleményt harmadik személynek albérletbe nem adhatja. 

 
A Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a pályázati eljárás lefolytatására, érvényes ajánlat 
esetén az eljárás eredményének meghatározására, a bérleti szerződés megkötésére. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2025. augusztus 15.  
 
3. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 
Megyei Jogú Város Önkormányzata nem él a Szabó Fogaskerékgyártó Kft. részére értékesített, 
kaposvári 5374/29 hrsz-ú ingatlan vonatkozásában a visszavásárlási jogával.  
 
Felelős:                Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2025. augusztus 31. 
 
4. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert, hogy 
a kaposvári 5374/29 hrsz-ú ingatlan tulajdoni lapjára bejegyzett visszavásárlási jog, valamint 
elidegenítési és terhelési tilalom törlésével kapcsolatos jognyilatkozatokat megtegye.  
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Felelős:                Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2025. augusztus 31. 
 
5. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, 
Gilice u. 31. szám alatti ingatlanegyüttest (9020,9021 hrsz) a Kaposvári Városüzemeltetési 
Nonprofit Kft. kezelésébe adja városüzemeltetési feladatok ellátása érdekében. 
 
Felelős:                Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          dr. Orbán Krisztina ügyvezető 

     Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2025. augusztus 31. 
 
6. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 117/2018. 
(IX.27.) önkormányzati határozat 6. pontját visszavonja. 
 
Felelős:                Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            azonnal 
 
7. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 
Megyei Jogú Város Önkormányzata a Kaposvár, Gilice u. 31. szám alatti ingatlanegyüttesen 
található, leromlott műszaki állapotú „tárolóépület” bontásához hozzájárul. 
 
Felelős:                 Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          dr. Orbán Krisztina ügyvezető 

     Balogh Beáta gazdasági igazgató 
                       Komor Zoltán műszaki és fejlesztési igazgató 
Határidő:            2026. május 31. 
 
8. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 
Megyei Jogú Város Önkormányzata a „Kaposvár, Jégcsarnok villamosenergia teljesítmény 
bővítése” tárgyú beruházás kapcsán közcélú hálózat megvalósítása tárgyában együttműködési 
szerződést köt az elosztói engedélyessel, az E. ON Dél-Dunántúli Áramhálózati Zrt.-vel, mely 
megállapodás értelmében az Önkormányzat térítésmentesen átadja a megvalósuló közcélú 
hálózatot az elosztói engedélyesnek.  
 
A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert az együttműködési megállapodás szövegszerű 
egyeztetésére és annak aláírására. 
 
Felelős:                Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
       Komor Zoltán műszaki és fejlesztési igazgató 
Határidő:            2025. augusztus 31. 
 
9. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy együttműködési 
megállapodást köt az INDIT Közalapítvánnyal „támogatott lakhatás”, mint szakosított ellátás 
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infrastrukturális feltételeinek megteremtése érdekében, melynek keretében az Önkormányzat 
térítésmentesen biztosítja –közcélú adományként - a Közalapítvány részére egészségügyi 
közfeladatellátáshoz a Kaposvár, Fő u. 34. szám alatti ingatlanban 2db önkormányzati lakást az 
alábbi feltételekkel: 
 

- az Önkormányzat a 2 db I. emeleti lakást az együttműködés időtartamára a 
bérlakásállományból kivonja; 

- a Közalapítványt terheli a rezsiköltségek viselése, a lakások felújítási/lakhatóvá tételének 
költsége és bútorozása; 

- a használati szerződés 1+1+1 év határozott időtartamra kerül megkötésre azzal, hogy a 
Közalapítvány évente köteles kiértékelni a tapasztalatokat és arról az Önkormányzatot 
írásban tájékoztatni; 

- az Önkormányzat jogosult tárgyi megállapodást 30 napos határidővel indokolás nélkül 
felmondani. 

 
Felelős:                Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2025. augusztus 31. 
 

-----23.) Előterjesztés a helyi termelők közétkeztetésbe történő bevonásának, illetve 
otthonról hozott étkezés biztosításának lehetőségéről----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
dr, Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a Hivatal feladatba kapta, hogy milyen módon lehet az 
egészséges élelmiszer beszerzést biztosítani a közétkeztetésbe, illetve hogyan lehet megoldani, 
hogy a szülők egészséges ételt csomagoljanak a gyerekeknek. A jelenleg hatályos szerződés is 
tartalmaz egy olyan kitételt, hogy a szolgáltatónak első osztályú minőséget kell biztosítani a 
közétkeztetésben és lehetőség szerint a helyi nyersanyagokat kell felhasználnia. 2023-tól pedig már 
központi szabályozás, hogy 80%-ban lehetőség szerint a helyben megtermelt termékeket kell 
nyersanyagként felhasználni. A Népjóléti Bizottságon egy hosszabb vita alakult ki ez miatt. A 
termelőknek ugyanolyan minőséget kell mindig biztosítani. Az önkormányzat feladata a 
közétkeztetés biztosítása. Úgy döntött az önkormányzat, hogy két féle menüből választhatnak a 
gyerekek. Az otthonról vitt étellel kapcsolatban több aggálya is van. Az egyik, hogy a társadalmi 
egyenlőtlenségeket kihangsúlyozza, a másik, hogy nem biztos, hogy az otthonról hozott élelmiszer 
minden esetben egészségesebb. Konkrét számot nem tudnak hozni, mert minden intézménynek a 
házirendjében szabályozott kérdés. A módosító indítványokat nem támogatja.  
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 
Dr. Nadrai Norbert József képviselő nem tartalmaz az előterjesztés konkrét számokat, azért tett 
módosító indítványt. Nem tudni honnét származik az étel alapanyaga. Vannak iskolák, ahova a 
szülők által csomagolt ételt a gyerekek meg tudják melegíteni, megenni. Csak egy lehetőség lenne, 
hogy az iskoláknak az önkormányzat adjon forrást, hogy ezt biztosítani tudják, ne az iskoláknak 
vagy a szülőknek kelljen beszerezni a gépeket.  
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dr. Csillag Gábor jegyző mindent megtesznek annak érdekében, hogy a lehető legjobb élelmiszer 
jusson a kaposvári diákoknak.  
 
Borhi Zsombor alpolgármester szerinte az egyik legfontosabb kérdés egy ilyen szolgáltatásnál 
az ellátás biztonsága. Egyetért az előterjesztővel, ha maximálisan nem biztosítható a helyi 
gazdáktól az az élelmiszermennyiség, ami szükséges, akkor máshoz kell nyúlni. Magyarországon 
az élelmiszerbiztonsági előírások rendkívül szigorúak. Nem hiszi, hogy a Közgyűlésnek kellene 
vizsgálni honnan érkeznek az élelmiszerek. Vannak hozzáértők, akik ezt vizsgálják. A 
közétkeztetők nem fognak tudni minden gyermek ízlésének megfelelő ételt főzni. Ezt szülőként is 
mondja. Nem biztos abban, hogy egy szülő meg tudja tervezni az étkezést hosszútávra ugyanúgy, 
mint a közétkeztető. A módosító indítványt nem támogatja.  
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 115   Száma: 25.06.26/22/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:35  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a módosító indítványról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 3 17.65 16.67 
Nem 12 70.59 66.66 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 
Szavazás eredménye 
 
#: 116   Száma: 25.06.26/22/0/A/KT 
Ideje: 2025 június 26 12:35  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 88.24 83.32 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 1 5.88 5.56 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
66/2025. (VI. 26.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a helyi termelők 
közétkeztetésbe történő bevonásának, illetve otthonról hozott étkezés biztosításának lehetőségéről 
szóló előterjesztést és az előterjesztésben foglaltakat tudomásul vette. 
 
Felelős:  dr. Csillag Gábor jegyző  
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  azonnal 
 

-----24.) Interpellációk----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Különálló interpelláció: 1----- 
 
Dr. Szép Tamás tanácsnok „a Lonkai utca egy széles, buszjárattal érintett, nagy forgalmú út, ahol 
a gyalogosok járda híján az úttesten közlekedtek, illetve közlekednek, kockáztatva a testi 
épségüket. Lakossági igényre és képviselői javaslatra 2019-ben elkészült a járda a Csalogány utca 
és a Nyár utca közötti szakaszon, ezzel is javítva az ott élő gyalogosok komfortminőségét. Azonban 
nem készült el a Piatsek bácsi és a Nyár utca közötti kb. 80 méter hosszú szakasz, itt továbbra is az 
úttesten kell gyalogolni. A Rómahegyi lakóparkban lakók nyomatékosan kérték, míg én korábban 
írásban is, és most is kérem ezen járdaszakasz megépítését, mert akkor összefüggően és 
folyamatosan járdán lehet közlekedni a Szigetvári utcáról a Csalogány utcáig. Kérdésem: Mikor 
lesz ténylegesen megvalósítva ezen szakasz, vagyis mikor, melyik évben készül el, és milyen 
módon? A kerítések mellett – az lenne a jobb variáció – vagy közvetlen az úttest mellett, mert a 
kerítéseknél levő jelenlegi gyepes zöldterületen van pár akadály, villanyoszlop és fa?” 
 
Borhi Zsombor alpolgármester válaszában elmondta, hogy Kaposváron a Lonkahegyi úton a 
Piatsek bácsi utcától a Lonkahegyi u. 20. szám előtti buszmegállóig nincs kiépített gyalogos járda. 
A biztonságos közlekedés érdekében tervezik a szakasz kiépítését. A tervezett járda aszfalt 
burkolatú, a lakóingatlanok határában, nem az úttest mellett húzódik. Az építéshez szükséges 
dokumentáció rendelkezésre áll. A kivitelezés elvégzésére a vállalkozó kiválasztása megtörtént, a 
legkedvezőbb ajánlatot, bruttó másfél millió forintot a Geiger-Útép Kft. adta. A szerződéskötés 
folyamatban van, a kivitelezési munkák júliusban kezdődnek, a járdaszakasz várhatóan októberig 
elkészül. 
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-----Interpelláció elfogadása----- 
 

Dr. Szép Tamás tanácsnok a választ elfogadta.  
 

-----Különálló interpelláció: 2----- 
 

Bartalos Diána tanácsnok „Engedjék meg, hogy a lakosság nevében egy, a közösségünk 
biztonságát érintő fontos kérdésben forduljak Önökhöz. A Kaposvár, Hársfa utca és a Gróf 
Apponyi utca között jelenleg nincs kijelölt gyalogos átkelőhely, ami komoly nehézséget és nem 
elhanyagolható biztonsági kockázatot jelent a mindennapokban. Hiszen az érintett útszakasz nem 
csupán a helyi lakók számára fontos közlekedési csomópont, nagyon forgalmas, gyermekek és 
időskorú polgártársaink is rendszeresen használják ezt a területet. Tekintettel arra is, hogy főleg a 
reggeli és délutáni időszakban mennyire magas a gépkocsi forgalom, megfelelő, biztonságos 
gyalogos összeköttetés hiánya miatt a közlekedők sokszor kénytelenek veszélyes módon átkelni az 
úttesten. Ismerve Polgármester úr elkötelezettségét a városunkban élők biztonsága és kényelme 
iránt, bízom abban, hogy nyitottságát ebben a kérdésben is megőrzi, és kezdeményezni fogja egy 
gyalogos átkelőhely kialakítását a fent említett helyszínen. Ez a fejlesztés nemcsak a lakosság 
biztonságérzetét növelné, hanem hosszútávon hozzájárulna egy élhetőbb, az eddiginél is 
gyalogosbarátabb városi környezet kialakításához is. Kérdésem a következő: Van-e rá lehetőség, 
hogy a közeljövőben elkészüljön a gyalogátkelőhely? Bízom benne, hogy Polgármester úr és a 
Hivatal illetékes szakemberei nyitottan és támogatóan viszonyulnak a felvetéshez, és mihamarabb 
érdemi lépéseket tehetünk a gyalogosok biztonsága érdekében.” 
 
Borhi Zsombor alpolgármester elmondta, hogy a Kaposvár, Hársfa u. és a Gróf Apponyi utca 
között a biztonságos közlekedés érdekében gyalogátkelőhely létesítését tervezik. A 
gyalogátkelőhely létesítése során két közvilágítási oszlop építése is szükséges a megfelelő 
megvilágítás érdekében. Jogerős építési engedéllyel rendelkezik. A kivitelezés elvégzésére a 
vállalkozó kiválasztása megtörtént, a legkedvezőbb 10 millió forintos ajánlatot az Indukció 
Építőipari Kft. adta. A szerződéskötés folyamatban van. A kivitelezési munkák júliusban 
kezdődnek meg, a gyalogátkelőhely várhatóan szeptember végéig elkészül. 
 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 
Bartalos Diána tanácsnok elfogadta a választ.  
 
Borhi Zsombor alpolgármester bezárta az ülést. Jó pihenést kívánt a képviselőknek a nyári 
szünetben. 
 

K. m. f. 
 
 
 
 
           Szita Károly                              dr. Csillag Gábor 
       polgármester                                    jegyző 
  


